




3 اقتصادی

عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس :

باید از تشکیل بانک ها و موسسات جدید 
جلوگیری کرد 

عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس، گفت:باید از تشکیل بانک ها و 
موسسات جدید جلوگیری کرد زیرا در صورت تشکیل سپرده ها ضمانت عدم تعطیلی 

آنها را فراهم می کند. 
عزت الله یوسفیان  ملا در خصوص مشکلات موسسات مالی و اعتباری، اظهار داشت: 
مشکلات موسسات مالی و اعتباری از جایی آغاز می شود که موسسات بدون مجوز و 
قانون تشکیل می شوند، در حال حاضر اگر در یک روستای دور افتاده کسی با یک 
سماور بخواهد قهوه خانه بدون مجوز احداث کند و به مردم جای دهد فوراً آن را به دلیل 

عدم داشتن پروانه کسب تعطیل می کند.
   رئیس کمیسیون تدوین آئین نامه داخلی مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه بانک 
خصوصی نیز یک واحد کسبی است و فرقی بین بانک با سرمایه اولیه ۵ میلیارد تومان 
و یک قهوه خانه وجود ندارد، گفت: ماده ۲ قانون نظام صنفی هر دو این موارد را تعریف 

کرده و در اعلام شده است که این موارد باید مجوز دریافت کنند.
سپرده ها ضمانت بقای موسسات مالی و اعتباری است

عضو کمیسیون برنامه بودجه و محاسبات مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه 
تفاوتی که بین این دو وجود دارد این است که قهوه خانه روستایی را با یک معمول 
می توان تعطیل کرد اما بانک را به محض شروع کار دیگر نمی توان تعطیل کرد، برخی 
اعتقاد دارند موسسان بانک های خصوصی از مسئولین کشور هستند اما علت عدم 
تعطیلی موسسات این نیست، ادامه داد: علت عدم امکان تعطیلی بانک ها این است که 
به محض شروع به جذب سپرده های مردم اقدام می کنند و همین مسئله به ضمانت 
عدم تعطیلی آنها تبدیل می شود، اگر یک بانک هزار میلیارد از مردم پول دریافت کنند 

بلافاصله آنرا به صورت وام در اختیار متقاضیان قرار می دهد.
 نماینده مردم آمل در مجلس شورای اسلامی با تاکید بر اینکه اگر همه سپرده گذاران 
برای دریافت سپرده های خود به بانک ها مراجعه کنند امکان بازگردانی سپرده ها وجود 
ندارد زیرا همه این سپرده ها به صورت تسهیلات در اختیار مردم قرار دادند تا بتوانند 
سود سپرده ها و سرمایه مورد نیاز بانک را تامین کنند، عنوان کرد: هر بانکی در کشور 

و در دنیا اگر بررسی کنیم همین شرایط را دارد.
بانک ها خارج از وظایف بانکی سرمایه گذاری می کنند

وی با بیان اینکه یک روز اگر همه سپرده گذاران به قوی ترین بانک کشور مراجعه 
کنند ظرف ۵ ساعت بانک مورد نظر بر شکسته می شود، تصریح کرد: در کشور رسم 
است که بانک ها خارج از وظایف بانکی سرمایه گذاری می کنند و پول ها را به ارز تبدیل 

کرده و از کشور خارج می کنند.
 این نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه باید از تشکیل بانک ها 
و موسسات جدید جلوگیری کرد زیرا در صورت تشکیل سپرده ها ضمانت عدم تعطیلی 
آنها را فراهم می کند، اضافه کرد: در ایران رسم است که به سرعت توپ را در زمین 
طرف مقابل می اندازند، زمانی که بحث اختلاس پیش می آید جریان ها اعلام پاکی 

می کنند و می گویند هرچه هست در جریان مقابل است.
قدرتی برای مهار تاسیس موسسات و بانک های جدید وجود ندارد

عضو کمیسیون برنامه بودجه و محاسبات مجلس با تاکید بر اینکه نیاز به یک دستگاه 
قوی و قدرتمند در بخش نظام بانکی وجود دارد تا از تشکیل موسسات بانکی جلوگیری 
کنند، عنوان کرد: موسسات مانند قارچ در کشور رشد کردند و قدرتی برای مهار آنها 
وجود نداشت البته این اتفاقات تنها محدود به زمان آقای سیف نیست بلکه فرایندی 

۱۵ تا ۲۰ ساله داشته است.
 رئیس کمیسیون تدوین آیین نامه داخلی مجلس شورای اسلامی در پایان با تاکید بر 
اینکه بسیاری از سپرده گذاران با این سپرده ها زندگی می کنند و به این پول نیاز دارند 
و اینگونه نیست که همه آنها سرمایه دار باشند، خاطرنشان کرد: دستگاه های ذی ربط 
باید با یک عزم جدی به میدان ورود کنند و این مسئله را اختلال در اقتصاد کشور و 
فساد مالی ببینند و اجازه ندهد که دستگاه های قدرتمند بانک جدیدی را تاسیس کنند.

معاون وزیر اقتصاد  تشریح کرد

جزئیات انتشار اوراق ارزی از سوی بورس
 رئیس سازمان بورس با تشریح جزئیات انتشار اوراق ارزی از سوی این سازمان گفت: 
انتشار اوراق ارزی در داخل و فروش آن به صورت ریالی برای ۲میلیارد دلار در نظر 

گرفته شده که منتظر درخواست شرکتها هستیم. 
شاپور محمدی در خصوص انتشار اوراق ارزی گفت: در قانون بودجه سال ۹۶ کل 
کشور، اجازه انتشار اوراق ارزی از سوی وزارت نفت داده شده که بر این اساس، سازمان 
بورس، تمام همکاری های لازم را در این زمینه صورت خواهد داد. البته ملاحظاتی در 

این راستا وجود دارد که باید به آن توجه کرد.
رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار افزود: نکته انتشار اوراق ارزی این است که وقتی 
می خواهیم در کشورهای دیگر، اوراق ارزی منتشر کنیم، باید مجوزهای لازم از نهاد ناظر 
مربوط به آن کشور اخذ شود که البته از طریق تفاهم نامه هایی که با سایر کشورها داریم، 

این امکان فراهم خواهد شد.
وی تصریح کرد: مساله اصلی این است که انتشار اوراق ارزی در سایر کشورها، برای 
ایران تعهد ارزی ایجاد می کند؛ بنابراین بانک مرکزی به عنوان متولی بازار ارز کشور، باید 

کمک لازم را در این زمینه صورت دهد تا این امکان فراهم شود.
محمدی یکی دیگر از راهکارها را انتشار اوراق ارزی با فروش ریالی دانست و خاطرنشان 
کرد: تفاهمی نیز در این رابطه با بانک مرکزی انجام شده و سازمان بورس آمادگی دارد 

که اوراق ارزی را در داخل منتشر کند؛ اما فروش آن به صورت ریالی باشد.
معاون وزیر اقتصاد خاطرنشان کرد: برای انتشار اوراق ارزی با فروش ریالی، ظرفیتی 
که در مرحله اول نظر گرفته شده، ۲ میلیارد دلار است که این آمادگی وجود دارد؛ اما 
درخواست ها باید از سوی شرکتها داده شده و دولت باید بتواند تخصیص لازم را از 

طریق سازمان برنامه و بودجه صورت دهد.

عضوهیئت رییسه کمیسیون عمران مجلس :

بانک مرکزی اجازه تزریق سودهای نامتعارف 
به نظام بانکی را صادر نکند

عضوهیئت رییسه کمیسیون عمران مجلس ، گفت:  بانک مرکزی و دولت  اگر نظارت 
جامع بر  روند موسسات مالی و اعتباری داشت، شاهد معضلات کنونی در  موسسات 

مالی و اعتباری نبودیم. 
مجید کیان پور  با بررسی مسیر پر پیچ و خم مشکلات موسسات مالی و اعتباری، 
گفت: برای کنترل سیستم های مالی و اعتباری  کشور  باید  حساسیت نهادهای  
نظارتی  در لوای  یک  برنامه اجرایی افزایش پیدا کند، زیرا زمانی که موسسات مالی و 
اعتباری بالاتر  از نرخ های تعیین شده   توسط  بانک مرکزی  سود سپرده   را تعیین 
می کند، بدیهی  است که موسسات مالی و اعتباری  توان  باز پرداخت سودهای 
سپرده ها  را  به مشتریان نداشته باشند  بنابراین  نباید اجازه داد بدون  آنالیز های  
حسابرسی  شده این نوع اقدامات در سیستم بانکی  عملیاتی شود.عضوهیئت ریسه 
کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی ، تصریح کرد :موسسات مالی دارای گزارش 
های مالی هستند،بنابراین اگر  نظارت در این موسسات به نحو مطلوب جریان داشته 
باشد، بطورحتم شاهد ایجاد بحران  در  موسسات مالی و اعتباری  در  کشور  نخواهیم 
بود.کیان پور افزود:اگر گزارش های سالیانه موسسات مالی و اعتباری به نحو مطلوب 
رصد می شد هم اکنون شاهد اوضاع نامناسب موسسات مالی واعتباری درکشور نبودیم.
 وی ادامه داد:  موسسات مالی باید طبق اعلام بانک مرکزی سود های سپرده های 
مالی را تعیین کنند اما  برخی از موسسات مالی واعتباری برای کسب منابع مالی بالاتر 
اقدام به  تعیین سودها ی چند برابری  نسبت  به سودهای  رایج بانک مرکزی  می کنند.
عضوهیئت رییسه کمیسیون عمران مجلس بیان اینکه پیشگیری از درمان  در  تمام 
موضوعات اقتصادی  از جمله جلوگیری  از رشد موسسات مالی و اعتباری غیرمجاز تاثیر 
مستقیم دارد، یادآورشد:   بانک مرکزی اجازه  تزریق سودهای نامتعارف  به بدنه نظام 

بانکی  را صادر نکند.

سازمان هواپیمایی اعلام کرد

برخورد با گران فروشان بلیت های ایام اربعین
مدیرکل روابط عمومی سازمان هواپیمایی اعلام کرد: همان طور که پیش از این نیز 
تذکر داده شده بود سازمان هواپیمایی کشوری با کلیه دفاتری که بلیت هواپیما را برای 

سفرهای ایام اربعین گران فروشی کرده اند، برخورد می کند.
رضا جعفرزاده در گفت وگو با ایسنا، تاکید کرد: تاکنون هشت دفتر هواپیمایی که بلیت 
هواپیما برای ایام اربعین را با قیمتی بیش از نرخ تعیین شده فروخته اند، تعلیق شده و 

برخی نیز تذکرات لازم را در این حوزه دریافت کرده اند.
وی با بیان اینکه سازمان هواپیمایی آماده دریافت شکایات مردم از تخلفات در این 
زمینه است، بیان کرد، خوشبختانه بخش قابل توجهی از برنامه ریزی های انجام شده 
برای جلوگیری از افزایش نرخ بلیت اربعین نتیجه  بخش شده اما به هر حال احتمال دارد 
درصد بسیار محدودی از تخلفات نیز در بازار دیده شود. از این رو به مردم اعلام کرده ایم 
که می توانند با استفاده از راه های تعیین شده شکایات خود را اعلام و در صورت لزوم، 
خسارت دریافت کنند. مدیرکل روابط عمومی سازمان هواپیمایی همچنین درباره شایعه 
به وجود آمده درباره احتمال پذیرفته نشدن بلیت های نسخه PDF در فرودگاه نجف 
اعلام کرد: این موضوع صرفا یک شایعه است و با برنامه ریزی های صورت گرفته امکان 
ارائه این بلیت ها و نهایی کردن این سفر وجود دارد. در حال حاضر هیاتی از سازمان 
هواپیمایی کشوری به عراق سفر کرده اند و به دنبال این هستند که تمام مقدمات لازم 

برای انجام سفرهای بازگشت زائران ایام اربعین را نهایی کنند.
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وزیر راه و شهرسازی با اشاره به این مطلب که متأسفانه ارتقای کیفیت زندگی و 
ساخت و ساز تا کنون در کشور مدنظر نبوده است گفت: سیاست ما در این دوره 

آن است که دیگر ساختمان جدیدی به بافت فرسوده اضافه نشود.
عباس آخوندی طی نشستی با انبوه سازان درباره مشکلات آنها در اخذ وام از 
بانک و امکان انتقال آن بیان کرد: بدون شک ما باید در این مسیر از یک الگوی 
ذهنی و حقوقی مشخص تبعیت کرده و آن را به طور واضح در متن قانون 

پیشنهادی خود در این حوزه به کار گیریم.
سکونتگاه های  و  فرسوده  بافت  به  انبوه سازان  ورود  چگونگی  پیرامون  وی 

غیررسمی بیان کرد: طبق ارزیابی های انجام شده در سطح ملی به این نتیجه 
رسیده ایم که مشکل عمده ما در این مناطق بحث کیفی است نه کمی، در این  
راستا تصور کنید در یک بافت حاشیه ای ۳ میلیون خانه وجود دارد، خانه هایی 
که شاید صرف بودن یک سرپناه بتوانیم ان ها را خانه بنامیم ولی قطعا از جهت 

کیفی خانه و یک واحد مسکونی به شمار نمی روند.
آخوندی درادامه ضمن تأکید بر اهمیت اهداف و برنامه های انبوه سازان برای 
ورود به بافت فرسوده و حاشیه ای اعلام کرد: این مسئله برای ما بسیار اهمیت 
دارد که به واقع شما به عنوان انبوه ساز چگونه به صورت این مسئله نگاه می کنید؟ 

تا کنون نگاه دولت و انبوه سازان به این موضوع در راستای ساخت واحدهای 
مسکونی جدید بوده و توجهی به واحدهای موجود نشده است.

وی با اشاره به این مطلب که متأسفانه ارتقای کیفیت زندگی و ساخت و ساز 
تا کنون در کشور مدنظر نبوده است گفت: سیاست ما در این دوره آن است 
که دیگر ساختمان جدیدی به بافت فرسوده اضافه نشود، در این راستا فرآیند 
مدنظر شما به عنوان انبوه ساز برای ما بسیار حائز اهمیت است چرا که قطعا پس 
از ساخت واحدهای جدید نمی توانیم مردم را مجبور به انتقال از یک خانه به 

خانه دیگر کنیم.
زیر راه و شهرسازی در ادامه بیان کرد: در حال حاضر چندین مدل برای ورود 
به بافت های فرسوده و حاشیه ای در کشور وجود دارد که تهیه یک قطعه زمین 
در بافت به عنوان ذخیره ساختمان یکی از آن ها به شمار می رود، در این مدل 
قطعه ذخیره با قطعه مجاور معاوضه شده و بدین طریق روند ساخت و ساز تداوم 
پیدا می کند. وی افزود: در مدلی دیگر دولت پول خرید خانه را به انبوه ساز داده 
و سازنده پس از ساخت، واحدها را به مالکان واگذار و مازاد را می فروشد که 

احساس امنیت در این مدل تا حد زیادی دیده می شود.
آخوندی کیفیت جلب اعتماد ساکنان از سوی انبوه ساز را مهمترین نکته مورد 
توجه در هر ۲ مدل دانست و افزود: قطعا جلب این اعتماد کار بسیار دشواری 
است و باید هر ۲ قشر ساکن در محل چه کسی  که می خواهد خانه را فروخته 
و از ان محله برود و چه کسی که قصد ماندن در آن را محله را دارد را فرا بگیرد.

وزیر راه و شهرسازی در ادامه سخنان خود ضمن تأکید بر ضرورت تشکیل 
جلسات منظم با حضور انبوه سازان، شرکت عمران و بهسازی شهری ایران، 
معاونت مسکن و ساختمان و بانک مسکن جهت تدوین فرآیند عملیاتی ورود 
انبوه ساز به بافت فرسوده و سکونتگاه غیررسمی بیان کرد: هدف ما این است 
که افراد در نهایت بتوانند در شرایط خوبی در بافت های مذکور زندگی کنند 
پس باید طی این جلسات وظایف هر ۴ گروه در این فرآیند به صورت روشن، 
مشخص شده و ارائه شود، در این صورت ریسک هر طرف کاهش پیدا کرده و 
مدل نهایی و مدنظر اعلام می شود. وی در ادامه سخنان خود با تأکید بر اینکه در 
حال حاضر در شرایطی به سر می بریم که باید از هر اقدامی که به نوعی وابسته 
به سوبسید دولتی است  پرهیز کنیم گفت: به طور مثال وزارت راه و شهرسازی 
در حال حاضر دارای ۸ هزار و ۱۰۰ میلیارد تومان طرح عمرانی است که سقف 
نقدینگی آن تنها به ۶۰۰ میلیارد تومان می رسد، این بدان معناست که دولت 
در تنگنای مالی شدیدی به سر برده و امکان انجام طرح های وابسته به یارانه 

دولتی وجود ندارد. 

وزیر راه و شهرسازی :

نمی خواهیم  ساختمان جدیدی به بافت فرسوده اضافه شود

 رئیس کمیسیون عمران مجلس گفت: افزایش نرخ سود تسهیلات 
مسکن مهر بعد از ۵ سال بلاتکلیفی این طرح عقب گرد در این حوزه 

بوده و گره این پروژه را کور تر می کند. 
محمدرضا رضایی با تاکید بر ضرورت تسریع در تکمیل طرح 
مسکن مهر، گفت: افزایش سود وام مسکن مهر کار درستی نبوده 
و گره این طرح را کورتر می کرد. رئیس کمیسیون عمران مجلس 
شورای اسلامی، با اشاره به دستور وزیر راه و شهرسازی مبنی بر توقف 
دستورالعمل افزایش نرخ سود تسهیلات مسکن مهر ادامه داد: باید 
شرایط تکمیل هر چه سریع تر مسکن مهر فراهم شود تا اقشار آسیب 
پذیر جامعه صاحب مسکن شوند، از این رو اقدام وزیر راه مبنی بر 

توقف این قابل تقدیر است. این نماینده مردم در مجلس دهم، با تاکید 
بر اینکه پرونده مسکن مهر باید تا پایان سال ۹۶ بسته شود، تصریح 
کرد: متاسفانه با رویه فعلی مسئولان امیدی به پایان این طرح نه تنها 
تا پایان سال جاری بلکه تا پایان دولت فعلی نیز نیست. رضایی با 
بیان اینکه لازمه تکمیل هر چه سریع تر طرح مسکن مهر در سراسر 
کشور ارایه تسهیلات ارزان قیمت است، افزود: طولانی شدن این 
طرح به صلاح نبوده و سرمایه کشور را هدر می دهد. وی با تاکید بر 
اینکه تکمیل هر چه سریع تر طرح مسکن مهر مطالبه جدی مردم 
از مسئولان است، گفت: مردم به بحث ها و دعواهای سیاسی دولت 
ها کاری ندارند و تامین مسکن که در قانون اساسی به آن اشاره شده 

را از دولت وقت مطالبه می کنند. رئیس کمیسیون عمران مجلس 
دهم، ادامه داد: افزایش بهره و نرخ سود در تسهیلات مسکن مهر بعد 
از ۵ سال بلاتکلیفی این طرح عقب گرد در این حوزه بوده و گره این 
پروژه را کور تر می کند. رضایی با تاکید بر اینکه بانک مرکزی باید با 
در نظر گرفتن اهمیت تکمیل طرح مسکن مهر از پافشار بر دستور 
العمل افزایش نرخ سود تسهیلات مسکن مهر دست بردارد، گفت: 
همنوایی تیم اقتصادی دولت برای تسریع در تکمیل هر چه سریع تر 
این پرونده به ساماندهی بخش اعظمی از بازار مسکن می انجامد. وی 
با بیان اینکه دستورالعمل افزایش نرخ سود تسهیلات مسکن مهر در 
تضاد آشکار با سخنان اخیر رئیس جمهور مبنی بر ساماندهی بازار 

مسکن و تکمیل مسکن مهر است، افزود: متاسفانه عدم هماهنگی 
در تیم دولت و ناهماهنگی بانک مرکزی با سیاست های ریاست 
جمهوری وضعیت بازار مسکن را بیش از پیش آشفته می کند. 
رضایی تاکید کرد: انتظار ما از بانک مرکزی تبعیت صرف از دولت 
در استای پیشبرد اهداف اقتصادی است تا به این ترتیب وضعیت 
کشور ساماندهی شود.این نماینده مردم در مجلس دهم، افزود: لازمه 
کلنگ زنی طرحی دیگر برای خانه دار شدن اقشار نیازمند و ضعیف 
جامعه تکمیل هر چه سریع تر طرح مسکن مهر است از این رو 
باید اهتمام جدی در این رابطه وجود داشته باشد. رئیس کمیسیون 
عمران مجلس شورای اسلامی، همچنین از برنامه کمیسیون عمران 
مجلس برای بررسی میدانی مشکلات طرح مسکن مهر در کشور 
خبر داد و گفت: برای بررسی مشکلات این طرح بازدیدی با حضور 
مسولان وزارت راه و شهرسازی از چند واحد مسکن مهر خواهیم 

داشت تا ببینیم دلیل تاخیر در تکمیل این پروژه چیست.

رئیس کمیسیون عمران مجلس :

تیم اقتصادی دولت برای تکمیل مسکن مهر همنوا شود

هیات حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق 
قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح آراء ذیل تایید نموده اند.

۱- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۱۰۱۲۲۲7 مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۳۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۳۲۵ آقای علی اصغر کاظمی وشنوه 
فرزند محمدعلی در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ ۸۱ مترمربع پلاک شماره ۹۴۴۸ اصلی واقع 

در قم بخش ۱ حوزه ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از عباس لیلی .)م الف ۵۹۱۴(
۲- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۱۰۱۲۲۲۶ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۳۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۳۲۴ خانم مهدیه کاشانی وشنوه 
فرزند ابوالفضل در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ ۸۱ مترمربع پلاک شماره ۹۴۴۸ اصلی واقع 

در قم بخش ۱ حوزه ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از عباس لیلی .)م الف۵۹۱۴(
۳- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۱۰۱۰۵۹۴ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۵۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱7۲۵ خانم لیلی آرامش فرزند حسن 
در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 7۳ مترمربع پلاک شماره ۱۰۴۲۰ اصلی واقع در قم بخش ۱ حوزه ثبت ملک اداره یک 

قم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از عالیه الماسی .)م الف ۵۶۰۴(
۴- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۱۰۱۲۵۴۴ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۴۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۳۸۶ آقای منصور بابائی زاده فرزند 
پاپی حسین در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ ۸۵/۱۳ مترمربع پلاک شماره ۱۱۰۴۴ اصلی 

واقع در قم بخش ۱ حوزه ثبت ملک اداره یک قم خریداری طی سند رسمی .)م الف ۵۹۳۰(
۵- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۱۰۱۲۵۴۵ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۴۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۳۸7 آقای عابدین بابائی زاده فرزند 
پاپی حسین در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ ۸۵/۱۳ مترمربع پلاک شماره ۱۱۰۴۴ اصلی 

واقع در قم بخش ۱ حوزه ثبت ملک اداره یک قم خریداری طی سند رسمی .)م الف ۵۹۳۰(

۶- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۱۰۱۲۲۵۵ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۵۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۲۴۸ خانم منیره جهان بخش فرزند 
غلامعلی در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱۲/۵۰ مترمربع پلاک شماره ۱۰۴7۳/۳۰ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه 

ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از عبدالعلی خداپرست .)م الف ۵۹۳۴(
7- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۱۰۱۱۸۲۹ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۴۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۰۸۸۴ آقای غلامرضا حیدریان هفتادر 
فرزند لطفعلی در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۶۲/۹۰ مترمربع پلاک شماره ۱۰۴7۳ اصلی واقع در قم بخش ۱ حوزه 
ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از شمسی – اقدس – مهین تاج – فروغ – هما همگی دادبان وراث 

مرتضی دادبان .)م الف ۵۹۵7(
۸- رای شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۱۰۱۱۵۴۱ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۵۱۱۴۴۳۰۰۰۱۰۰۱۸۹۹ خانم لیلی آرامش فرزند حسن 
در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۵۶/۰۶ مترمربع پلاک شماره ۱۰۳۲۵ اصلی واقع در قم بخش ۱ حوزه ثبت ملک اداره 

یک قم خریداری طی سند مالکیت مشاعی  .)م الف ۵۹۶۴(
مورد تایید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه 
به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف 
مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه یک قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف مدت 
یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آنرا به این اداره تحویل 

نمایند لازم به توضیح است که صدور سند بر اساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اول: 1396/08/21 تاریخ انتشار دوم: 1396/09/06
محمدرضا ادیبان- رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم

هیات حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق 
قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح آراء ذیل تایید نموده اند.

رای اصلاحی
در تاریخ ۱۳۹۶/۸/۱ جلسه هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف با حضور امضاء کنندگان زر تشکیل در وقت فوق العاده نسبت به 
کلاسه ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۱۱۳۱۶ موضوع رای شماره ذیل به شماره ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۴۲7۱ مورخ ۱۳۹۶/۰۲/۱۶ پلاک 
اعلامی در رای مذکور ۵۹۶ فرعی از ۱۹۵۶ اصلی اشتباه ذکر شده است که صحیح آن پلاک ۵۹۶ فرعی از ۱۹۵۳ اصلی می باشد 
که بدین وسیله اصلاح می گردد ضمنا بقیه مندرجات رای به قوت خود باقی می باشد و مندرجات رای اولیه و اصلاحی توامان قابل 

اجرا می باشد.
مورد تایید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه 
به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف 
مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه ی دو قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف مدت 
یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آنرا به این اداره تحویل 

نمایند لازم به توضیح است که صدور سند بر اساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار : 1396/08/21

هیات حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم تصرفات 
مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس گزارش 

کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح آراء ذیل تایید نموده اند.
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۲۰۰۶ شماره  رای   -۱
۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۶۴۹۵ خانم مهتاب نجات فرزند قوچعلی متولد ۱۳۴۱/۹/۱۰ 
در قسمت یاز ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۱۹/7۶ 
مترمربع پلاک شماره فرعی از ۲۱7۲- اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو 

قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از رضا بیگدلی آذری .)م الف ۵۹۱7(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۳۲۹۵ شماره  رای   -۲
از  قسمتی  در  حسین  فرزند  رضائی  مهدی  آقای   ۱۳۹۳۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۱۲۲7
ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۲۰ مترمربع پلاک شماره 
۴۵۳ فرعی از ۱۸77 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه 

عادی مع الواسطه از بیت اله خدابنده لو .)م الف ۵۹۲۰(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۲۲۰۵ شماره  رای   -۳
متولد  آقا  حاجی  فرزند  مهری  غلامرضا  آقای   ۱۳۹۳۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۱7۱
۱۳۴۰/۱۲/۲ در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
۱۵۴/۶۵ مترمربع پلاک شماره  فرعی از ۲۳7۹- اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت 
ملک اداره دو قم با حفظ سند صلح عمری شماره ۴7۹۹-۱۳۹۰/۲/۳۰ دفتر ۶۴ قم 

خریداری طی سند رسمی سند مالکیت مشاعی .)م الف ۵۹۲۴(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۱۴۹۸ شماره  رای   -۴
۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۵7۶۶ آقای ارشد غیبی زاده فرزند حکمعلی متولد ۱۳۴7/۵/7 
در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۳7 مترمربع 
پلاک شماره ۱ فرعی از ۲۱۴۶ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 

خریداری طی سند رسمی سند مالکیت مشاعی .)م الف ۵۹۲7(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۱۱۹77 شماره  رای   -۵
۱۳۹۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۳7۴۸ آقای مصطفی محبی نژاد فرزند اصغر در قسمتی از 
ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۹۲/7۱ مترمربع پلاک 
شماره ۳۴ فرعی از ۲۴۵۱ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه 

نامه عادی مع الواسطه از حسن محبی نژاد .)م الف ۵۹۳۸(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۳7۲۰ شماره  رای   -۶
۱۳۹۶۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۸7۶ آقای عبد الناصر فضل نیا فرزند جواد در قسمتی از 
ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۵۸/۰۸ مترمربع پلاک 
شماره ۱۱۵ فرعی از ۱7۵۴ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 

خریداری طی سند رسمی سند مالکیت مشاعی .)م الف ۵۹۳۴(

کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۳7۲۱ شماره  رای   -7
۱۳۹۶۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۶۰۲ آقای ابوالقاسم حیدری فرزند جانعلی در قسمتی از 
ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۲۵/7۵ مترمربع پلاک 
شماره  فرعی از ۱۹۶۴ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه 

عادی مع الواسطه از براتعلی گل محمدی .)م الف ۵۹۳۴(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۱۵۹۶ شماره  رای   -۸
۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۱۴۳۵۵ آقای محمود ضیائی فرد فرزند ابوالقاسم در قسمتی 
از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۸۰/۳۰ مترمربع پلاک 
شماره  فرعی از ۲۴۹۸- اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم خریداری 

طی سند رسمی سند مالکیت مشاعی .)م الف ۵۹۳7(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۲۱۹۹ شماره  رای   -۹
۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۶7۸۹ آقای محسن محمدی صابر فرزند عباس متولد ۱/۱/ 
۱۳۵۱در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۸۰/۴۸ 
مترمربع پلاک شماره ۱ فرعی از ۲۳7۲ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره 

دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از مصطفی حیدری .)م الف ۵۹۴۴(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۳۲۰۸ شماره  رای   -۱۰
۱۳۹۳۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰7۳۳ آقای سعید ولی خانی فرزند محمد در قسمتی از 
ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۱۱/۸۵ مترمربع پلاک 
شماره فرعی از ۲۱۹۰ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه 
عادی مع الواسطه از صدیقه و احترام نصرالهی و حسین و جواد شریف زاده .)م الف 

)۵۹۴۱
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۳۲۱۳ شماره  رای   -۱۱
۱۳۹۶۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰7۰۶ خانم اختر جباری فرزند جلیل در قسمتی از ششدانگ 
قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۶7/۸۰ مترمربع پلاک شماره فرعی 
از ۲۱۸۵و ۲۱۸۶ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی 

مع الواسطه از رضا بیگدلی .)م الف ۵۹۴۰(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۲۰۴۳ شماره  رای   -۱۲
۱۳۹۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۹7۹ آقای حسن زند فرزند عباسعلی متولد ۱۳۵۶/۶/۸ در 
قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۲۰ مترمربع 
پلاک شماره فرعی از ۲۳۲۲- اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه 

نامه عادی مع الواسطه از آقای شعبان زندی .)م الف ۵۹۵۰(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۱7۰۴ شماره  رای   -۱۳
متولد  یونس  فرزند  اللهی  حبیب  اله  مسیح  آقای   ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۶7۵۳
۱۳۶۴/۱۱/۱۴ در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 

مساحت ۵۴ مترمربع پلاک شماره فرعی از ۲۳۰۴ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت 
ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از خانم فاطمه حسینی .)م الف ۵۹۵۱(

کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۱۹۴۳۴ شماره  رای   -۱۴
۱۳۹۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۵۰۵ آقای اصغر کریمی فرزند کتاب در قسمتی از ششدانگ 
قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۸۳/۴۸ مترمربع پلاک شماره ۶۸ 
فرعی از ۱۹۳۹ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم خریداری طی سند 

رسمی سند مالکیت مشاعی .)م الف ۵۹۵۴(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۲۱۸۶ شماره  رای   -۱۵
۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۹7۸۹ آقای حسین میر قیصری فرزند میر قربان در قسمتی از 
ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۵۹ مترمربع پلاک شماره 
فرعی از ۱۸۲۵ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم خریداری طی سند 

رسمی سند مالکیت مشاعی .)م الف ۵۹۴7(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۲۴۰۵ شماره  رای   -۱۶
۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۵۶7۸ آقای حسینعلی پاک زاد عیدی فرزند قندعلی متولد 
۱۳۵7/۱/۱ در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
۱۱۹/۱۱ مترمربع پلاک شماره  فرعی از ۲۱۹۱ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت 
ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از عبدالعلی بیگدلی آذری ورثه رضا 

بیگدلی آذری .)م الف ۵۹۶7(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   ۱۳۹۶۶۰۳۳۰۰۰۲۰۲۱۶۹۹ شماره  رای   -۱7
قاسمعلی متولد  فرزند  بهزاد  نوروزی  آقای حسین   ۱۳۹۱۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۱۵7۸۴
۱۳۳۸/۲/۱ در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
۱۳7/۵۳ مترمربع پلاک شماره ۱ فرعی از ۲۱7۳ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت 

ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از زهرا شاکری .)م الف ۵۹۶۱(
مورد تایید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد 
مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته 
باشند ظرف مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت 
اسناد منطقه ی دو قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف مدت یکماه پس از تسلیم 
اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و 
گواهی آنرا به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور سند بر اساس قانون 

مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اول: 1396/08/21 
تاریخ انتشار دوم: 1396/09/06
مرتضی نورانی آرانی- رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم
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درودگر: 

مربی یک تیم صنعتی برای "رمال" 
۴۰۰ میلیون می خواست

مشاور هیات رییسه فدراسیون فوتبال می گوید بحث واگذاری دو باشگاه استقلال 
و پرسپولیس به خاطر طرز فکر سیاسی که نسبت به فوتبال وجود دارد امکانپذیر 

نیست.
صادق درودگر در حاشیه کنگره فوتبال کلینیک درباره بحث جادوگری که در 
چند وقت اخیر در فوتبال مطرح شده اظهار کرد: بحث جادوگری در فوتبال وجود 
دارد. خود من شخصا این مساله را گزارش کردم و درباره آن نامه نوشتم. یک 
مدیر باشگاه بود که قرارداد یک بازیکن را با رمال می بست. یعنی رمال را یکی از 
بازیکنانش حساب می کرد. یک تیم صنعتی هم بود که در آستانه سقوط بود که 
کمک مربی این تیم اعلام کرد که ۴۰۰ میلیون به من بدهید تا به کمک یک رمال 
نگذاریم این تیم سقوط کند. اگر این کار عملی شد ۳۰۰ میلیون تومان دیگر هم 
پرداخت کنید. یک بازارچه فسادانگیر درست کرده اند و به فرهنگ کشورمان توهین 
می کند. او با بیان این که فدراسیون و کمیته اخلاق باید با جدیت با این مسائل 
برخورد کنند گفت: شیادانی هستند که در تمام ایران فعالیت می کنند. در مازندران، 
تهران، خراسان و ... حضور دارند. این موضوع باید ریشه کن شود. مقداری هم باید 
سطح دانش افراد ارتقا پیدا کند. وقتی دانش افراد پایین باشد از ندانستن آن ها 
سوءاستفاده می شود. آقای مربی شما برو کار بیشتر کن و مطالعه علمی داشته باش.
عضو مشاور هیات رییسه سازمان لیگ درباره واگذاری باشگاه های استقلال و 
پرسپولیس که توسط وزیر ورزش و جوانان مطرح شد هم تصریح کرد: در دولت 
قبلی این صحبت ها زیاد مطرح شد. هر زمانی که بحث انتخابات وجود داشت 
می گفتند که این دو باشگاه را می خواهیم واگذار کنیم. این موج سواری است. در 
زمان دکتر روحانی در همان ابتدا که او به عنوان رییس جمهور انتخاب شده بود، 
من به عنوان کارشناس به نهاد ریاست جمهوری دعوت شدم. آن جا صراحتا اعلام 
کردم که تمام این صحبت ها بیهوده است. این دو باشگاه به خاطر طرز فکری که 
از فوتبال به عنوان یک ابزار سیاسی استفاده می کند، خصوصی نخواهند شد. دیگر 
هم در جلساتی بعدی من را دعوت نکردند.  درودگر افزود: من سه چهار مقاله 
درباره خصوصی سازی استقلال و پرسپولیس نوشته ام که این کار اتفاق نخواهد 
افتاد چون فوتبال و این دو باشگاه را تهدید می دانند. آدم هایی باید در بستر این دو 
باشگاه قرار گیرند که با مسائل روز دنیا آشنا باشند. باشگاه استقلال و پرسپولیس 
می توانند مانند فیلمی که ۱۰۰ میلیارد درآمد به دست می آورد هر روز چنین 
درآمدی داشته باشند اما این دو باشگاه را همیشه بدهکار می بینیم. البته با حضور 
طاهری در پرسپولیس کمی نگاه ها در این باشگاه  متفاوت شد. باشگاه های استقلال 
و پرسپولیس باید به باشگاه های دیگر هم کمک کنند. متاسفانه همیشه به خاطر 
این که آدم های بی اطلاع در این دو باشگاه حضور پیدا می کنند، توان و دانش لازم 
را برای مدیریت این دو باشگاه ندارند.  او با تاکید بر این که سیاسیون این دو باشگاه 
را تهدید می دانند اضافه کرد: به اعتقاد من چون در چارچوب کارشناسی و علمی از 
استقلال و پرسپولیس استفاده نمی شود این دو باشگاه به عنوان یک تهدید مطرح 
شدند. اگر باشگاه استقلال و پرسپولیس یک مجمع عمومی داشت، قطعا دیگر 
تهدید نخواهند بود. متاسفانه هر کسی که به عنوان مسئول در این دو باشگاه حضور 
پیدا می کند آشنایان خودش را به این دو باشگاه وارد می کند. یک نماینده مجلس 
هم می آورند تا دهان مجلس را ببندند. دو سه آدم را هم می آورند تا دور و بر باشگاه 
باشند ولی خروجی این آدم ها برای دو باشگاه استقلال و پرسپولیس چیست؟ 
هیات مدیره ستون مدیرعامل است اما در این دو باشگاه مدیرعامل صحبت می کند 
و هیات مدیره علیه او موضع  می گیرد. این عدم هماهنگی وجود دارد. به اعتقاد من 
اگر از افراد کلیدی در پست های کلیدی استفاده کنیم چنین اتفاقاتی رخ نمی دهد.

کاشانی:

 برای حرفه ای شدن باید روی باشگاه ها
 تمرکز کنیم

رئیس هیأت مدیره پرسپولیس گفت: برای حرفه ای شدن فوتبال باید روی 
باشگاه ها متمرکز شد و نظام اقتصادی فوتبال و مواردی مانند بلیت فروشی و حق 

پخش و سایر موارد باید در باشگاه ها دنبال شود.
جعفر کاشانی درباره مسائل مربوط به حرفه ای سازی اظهار داشت: شکی نیست که 
فوتبال ایران باید مراحل حرفه ای شدن را پشت سر بگذارد، این آسان نخواهد بود. 
مساله اول این است که بدهی های زیادی وجود دارد. این بدهی ها که مربوط به دو، سه 
سال گذشته نیست ولی چاره ای هم جز مواجهه با آن وجود ندارد و باید کار را مدیریت 
کرد تا با کمک وزارت ورزش و مسئولان، مرحله به مرحله تا حل قطعی موارد پیش 
برویم.  وی درباره این که به محض مطرح شدن لزوم حمایت از باشگاه ها، این مساله 
مطرح می شود که مطابق قانون نباید حمایتی از جانب دولت صورت بگیرد، ادامه داد: 
این صحبت ها به آن جهت است که ورزش در جایگاه واقعی خودش دیده نمی شود. 
اگر قرار است حرفه ای بشویم باید روی بخش باشگاه ها متمرکز بشویم و بعد باید به 
سمت خصوصی سازی حرکت کنیم. الان ورزش فقط تفریح نیست بلکه یک مقوله 
کلان فرهنگی و اقتصادی است و نقش اساسی در پویایی فرهنگ دارد و می تواند یک 
صنعت پویا باشد، سن و سال هم نمی شناسد. پس باید برنامه ریزی شده و هدفمند 
آن را مورد حمایت قرار داد. رئیس هیأت مدیره پرسپولیس درباره این که بعضی این 
استدلال را مطرح می کنند که ورزش حرفه ای خود باید بتواند هزینه هایش را تامین 
کند، خاطرنشان کرد: همین طور است ولی باید فوتبال را به این مرحله رساند. باشگاه ها 
باید استادیوم اختصاصی داشته باشند و درباره تمام مزایای فوتبال مانند بلیت فروشی، 
حق پخش تلویزیونی و سایر موارد تصمیم گیر باشند. فدراسیون فوتبال هم ناظر بر 
امور خواهد بود. وقتی این مزایا به باشگاه ها آمد، آن گاه می توانند حرفه ای عمل کنند. 
جعفر کاشانی درباره دیدگاه موجود نسبت به شرایط تیم تصریح کرد: خوشبختانه یک 
تیم خوب با یک مربی با اخلاق و با علم و دانش داریم. من امیدوارم هر چه بیشتر از 
توانایی های آقای برانکو استفاده کنیم. به عنوان نمونه باید از دانش وی در تیم های پایه 
هم استفاده شود. روی این مساله تاکید داریم که مربیان رده های مختلف حداکثر بهره 
را از چنین امکان خوبی ببرند. شخصیت قهرمانی و جاه طلبی که در تیم پرسپولیس 
ایجاد شده باید به یک اصل بدل شود. وی در پایان افزود: باشگاه پرسپولیس نسبت 
به سال های گذشته رشد زیادی داشته است. از جمله این که امکانات خوبی برای تیم 
به وجود آمد. ساختار اداری خوب شکل گرفته و نظام مالی مشخصی وجود دارد ولی 
قطعا هر روز باید به فکر پیشرفت بیشتر باشیم و من امیدوارم روزی برسد که بتوانیم 
یک فوتبال حرفه ای مبتنی بر توانمندی های اقتصادی فوتبال و بخش خصوصی، تحت 

نظارت عالی دولت و دستگاه های ذی ربط داشته باشیم.

 برانکو:

 برای ماندن یا جدایی من از پرسپولیس
 اگری وجود ندارد

 امیدوارم کرواسی در جام جهانی با ایران هم گروه نشود

سرمربی کروات تیم فوتبال پرسپولیس ابراز امیدواری 
کرد، تیم ملی فوتبال کشورش در جام جهانی با تیم ایران 
هم گروه نشود. برانکو ایوانکوویچ در حاشیه کنگره فوتبال 
کلینیک اظهار داشت: اول از همه به دکتر هراتیان و تیم 
او تبریک می گویم که توانستند چنین کنگره ای را افتتاح 
کنند. امروز پزشکی بخش مهمی در توسعه فوتبال است 
و با توجه به امکاناتی که در پزشکی وجود دارد، می توانیم 
از بسیاری از مصدومیت ها جلوگیری کرده و آنها را درمان 
کنیم. من به عنوان مربی از پزشکی فوتبال باخبر هستم و 
رابطه خوبی بین مربیان و پزشکان وجود دارد و این موضوع 
مهم است. به همین دلیل اهمیت پزشکی بسیار بیش تر از 

قبل شده است.
باید افتخار کنیم که مرکزی چون ایفمارک در 

ایران قرار دارد
وی افزود: شاهد بسیاری از اتفاقات در تمرینات هستیم 
که باعث مصدومیت می شوند. باید به فدراسیون فوتبال هم 
تبریک بگویم که میزبان چنین کنگره ای است. پزشکی 
بسیار مهم است که جدا از پیشگیری از مصدومیت، در 
درمان هم اهمیت دارد، چون در باشگاه ها امکانات پزشکی 
را می کند که کمتر  این کمک  ایفمارک  است،  محدود 

کمبودها را احساس نکنیم. غیر از پیشگیری و درمان، 
اطلاعات خوبی هم در اختیار مربیان قرار می دهد تا آنها 
خودشان را با اطلاعات روز آپدیت کنند. این اتفاق خوبی 
است که اکنون این مرکز جزو بهترین ها در آسیاست و باید 

افتخار کنیم که چنین مرکزی در ایران قرار دارد.
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در خصوص اینکه قرار 
بود در این کنگره سخنرانی کند و چه شد که این اتفاق رخ 
نداد، اظهار داشت: من صحبت هایم را در مقدمه انجام دادم 

و اکنون هم صحبت می کنم.
امیدوارم کرواسی در جام جهانی با ایران هم گروه 

نشود
برانکو با اشاره به برد خوب کرواسی مقابل یونان که این 
تیم را در آستانه راهیابی به جام جهانی قرار داده است 
و با این وضعیت به نظر می رسد حضورش در تیم ملی 
کرواسی هم منتفی شود، گفت: من به تیم ملی کشورم 
تبریک می گویم که به برد خوبی دست یافت و امیدوارم که 
به جام جهانی صعود کند. فقط امیدوارم کرواسی در جام 

جهانی با ایران هم گروه نشود.
وی در پاسخ به این پرسش که »اگر ایران و کرواسی در 
جام جهانی هم گروه شوند فکر می کنید کدام تیم قدرت 

شکست دیگری را داشته باشد؟«، اظهار داشت: امیدوارم 
این اتفاق رخ ندهد.

نمی توانیم رفیعی و هیچ بازیکنی را جذب کنیم
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در پاسخ به این سؤال که 
آیا تیمش برای جذب سروش رفیعی اقدامی کرده است، 
تصریح کرد: ما که برای جذب بازیکن ممنوعیت داریم و 

نمی توانیم بازیکن جذب کنیم.
برانکو در واکنش به این مسئله که اگر سروش رفیعی 
قراردادش را فسخ کند و بازیکن آزاد شود بازهم اقدامی در 
این خصوص صورت نمی گیرد، گفت: اکنون برای جذب 
با  کنیم.  نمی توانیم صحبت  و  داریم  ممنوعیت  بازیکن 

بازیکنی هم صحبت نکرده ایم.
پیدا کردن تیم های قدرتمند برای بازی تدارکاتی 

ساده نیست
وی در مورد شرایط تیم ملی ایران و بازی های دوستانه ای 
که دارد، اظهار داشت: اینها )پاناما و ونزوئلا( تیم هایی از 
آمریکای جنوبی هستند و ایران هم امیدوار است که با یکی 
از تیم های این قاره روبه رو شود. تیم ملی باید با این تیم ها 
بازی کند، چون نحوه بازی و تفکر آنها متفاوت است. الان 
پیدا کردن تیم های قدرتمند ساده نیست، چون خیلی از 

تیم ها هم در مسابقات انتخابی جام جهانی حضور داشتند 
و مشخص نبود شرایط صعودشان به چه شکل خواهد بود.

تجربه با بازی کردن به دست می آید
سرمربی پیشین تیم ملی درباره اینکه چرا ایران پس از 
بازی دوستانه مقابل آلمان پیش از جام جهانی ۲۰۰۶ دیگر 
پیش از جام های جهانی با تیم ملی بزرگی بازی نکرده است، 
گفت: مسلم است که بازی با تیم های قوی تر خوب است 
تا بازیکنان شرایط بازی با تیم های قدرتمند را حس کنند 
و بدانند کجا هستند. خوب است که تیم ملی با تیم های 
قدرتمند بازی کند و حتی باشگاه ها هم بازی بزرگ داشته 

باشند، چون تجربه با بازی کردن به دست می آید.
من از مسئولان باشگاه شنیده ام طاهری استعفا 

کرده است
برانکو درباره علی اکبر طاهری و اینکه آیا از او اطلاعی دارد 
یا نه، اظهار داشت: آن طور که من می دانم ایشان اکنون 
در کربلا هستند. من هم از مسئولان باشگاه شنیده ام او 

استعفا کرده است.
اگر  که  این سؤال  به  واکنش  در  پرسپولیس  سرمربی 
با  یا  این تیم می ماند  او در  از پرسپولیس برود  طاهری 

طاهری خواهد رفت، تصریح کرد: اگری وجود ندارد!

سنگربان تیم فوتبال ماریتیموی پرتغال از دعوت شدن به 
جمع ملی پوشان ایران ابراز خرسندی و بر تلاش خود برای پاسخ 

دادن به اعتماد کارلوس کی روش تأکید کرد.
 امیر عابدزاده، فرزند سنگربان اسبق تیم ملی ایران که در پست 
پدرش و برای تیم فوتبال ماریتیموی پرتغال بازی می کند، یکی 
از کسانی بوده است که به اردوی تیم ملی دعوت شده است و 
این فرصت را به دست آورده است تا برای اولین بار بازی در رده 
ملی را هم تجربه کند. به همین بهانه نشریه دیاریو نوتیسیساس 
مادیرای پرتغال مصاحبه ای با سنگربان ۲۰ ساله ماریتیمو انجام 

داده است که آنرا در ادامه می خوانید:
* انتظار داشتی که به تیم ملی دعوت شوی؟

اول از همه باید یگویم که این برای من یک افتخار است که به 
تیم ملی کشورم دعوت شدم. من هر روز با تمام توانم تمرین و 
تلاش می کنم تا پیشرفت داشته باشم و هر زمانی که دعوت شدم 
آمادگی بازی کردن را داشته باشم.قطعاً من هم دوست دارم عضو 
تیم ملی باشم اما این هم تنها یکی دیگر از  اهدافی است که برای 
دوران بازیگری ام دنبال می کنم. حالا می خواهم از این موفقیت 

لذت ببرم اما باید قدم قدم پیش بروم.

* منتظر انجام اولین بازی ملی ات هستی؟
بله، قطعاً. هدف هر بازیکنی است که برای تیم ملی کشورش 
بازی کند و من هم از این قاعده مستثنی نیستم. من همیشه 
خواستم برای ایران بازی کنم و حالا فرصتش فراهم شده است. 

من همچنین می خواهم مردم کشورم را شاد کنم.
* آیا می خواهی پا جای پای پدرت بگذاری؟

در ورزش ایران، از نام عابدزاده گریزی نیست. من از او چیزهای 
زیادی یاد گرفته ام و امیدوارم که در دوران بازیگری ام به همان 
جایی برسم که او رسید. من می خواهم استعدادهایم را نشان 
دهد، درست مانند کاری که او انجام داد اما برای رسیدن به 
جایگاهی که پدرم داشت باید سخت کار کنم. من روی کارم 

تمرکز زیادی دارم و با انگیزه ای زیاد کار می کنم.
* آیا به خاطر میراث پدرت، بیشتر از آن چیزی که باید 

خودت را تحت فشار می بینی؟
پدرم همیشه الگوی من بوده است. من همیشه از او مشورت 
می گیرم و به توصیه هایش عمل می کنم. می دانم که او چگونه 
کار کرده است و باید بگویم که پدرم در زندگی روزمره من 
تمرینات،  او درباره  با  به من است. من  زندگی ترین شخص 
اشتباهاتم و شیوه برطرف کردن آنها و پیشرفتم صحبت می کنم. 

او جزو محترم ترین اشخاص در فوتبال است.
* فکر می کنی که مثل پدرت می توانی در جام جهانی 

بازی کنی؟
برای ایران افتخاری است که در جام جهانی ۲۰۱۸ حضور 
داشته باشد. من هم خوشحالم که سرمربی تیم ملی برای 
بازی های دوستانه مرا فراموش نکرده است . من فقط باید به 
تلاش و تمرینات برای سفر به روسیه ادامه دهم. من به یکی از 
اهداف متعددم رسیده ام و حالا فقط به کمک کردن به کشورم 
فکر می کنم. چه به جام جهانی بروم چه نروم، من هرروز کار و 
تمرین می کنم. علاوه بر تمرینات روزمره، من دو ساعت هم در 

خانه به صورت انفرادی تمرین می کنم.
* به نظرت رفتن به مادریرا، گزینه خوبی بود؟

من فکر می کنم که پیوستن به این تیم بهترین گزینه برای 
پیشرفت دوران بازیگری ام بود. من این تصمیم را با آگاهی کامل 
انتخاب کردم. با اینکه از چند باشگاه بزرگ اروپایی پیشنهادهایی 

داشتم، من ترجیح دادم برای مادیرا بازی کنم.

بازیکن ایرانی حاضر در آلکمار می گوید انتظارات مردم درباره 
صعود ایران به دور دوم جام جهانی درست و بجاست.

تیم ملی فوتبال ایران باید دوشنبه در دیداری دوستانه در 
ورزشگاه خانگی نایمخن برابر تیم ملی ونزوئلا به میدان برود. 
ایران بعد از شکست ۲ بر یک پاناما حالا برابر تیمی از آمریکای 
جنوبی قرار می گیرد تا قبل از جام جهانی روسیه محک جدی 

بخورد.
آن  و  دارد  ویژه  نکته  یک  ورزشگاه  این  در  ایران  حضور 
که  است  ایران  ترکیب  در  علیرضا جهانبخش  هم حضور 
باید در ورزشگاهی به میدان برود که قبلا با نایمخن حضور 

موفقیت آمیزی داشت.
به همین بهانه سایت هلندی اخبار فوتبال هلند گفت وگویی 
را با بازیکن ایرانی داشته است که جهانبخش ابراز امیدواری 
کرده است ایران در جام جهانی عملکرد موفقیت آمیزی داشته 
باشد. علیرضا جهانبخش درباره حضور ایران در جام جهانی 
گفت: ایران هیچ گاه این قدر آسان در تاریخ خود نتوانسته بود 
به جام جهانی راه یابد و در بازی های آخر خیال همه راحت بود 
و به همین خاطر شور و شوق کم تری نسبت به دوره قبل بود. 
در دوره قبل ما باید هر ۳ دیدار آخر خودمان را پیروز می شدیم 
تا می توانستیم به جام جهانی برسیم و وقتی به این مهم دست 
یافتیم خیلی شرایط فرق کرد و خوشحالی زیادی در کشور بود. 
او در پاسخ به این سوال که صعود آسان ایران به جام جهانی 
باعث شده است تا انتظارات از تیم ملی بالا باشد؟ گفت: صادقانه، 
من این انتظارات را قبول دارم. مردم از ما انتظار دارند که تیم 
بتواند از مرحله گروهی به مرحله بعد صعود کند. انتظارات مردم 
کاملا بجاست. نسبت به دوره قبل از نظر بازیکن تیم ملی ایران 
شرایط بهتری دارد. ایران ترکیبی از بازیکنان جوان و باتجربه 
است و تعادل خوبی در تیم ایجاد شده است و من امیدوار 

هستم تیم ملی بتواند با این شرایط به دور دوم برسد.
علیرضا جهانبخش در تابستان پیشنهادهایی از چند تیم 
انگلیسی داشت ولی تصمیم گرفت تا در آلکمار بماند. ممکن 
است درخشش در جام جهانی باعث شود او به تیم بزرگ 
دیگری برود. این بازیکن درباره ماندنش در آلکمار گفت: یک 
سال قبل از جام جهانی نمی خواستم ریسک کنم. دوست 
داشتم در تیمی بازی کنم که حضورم در آن قبل از جام جهانی 

تثبیت شده باشد. حالا در آلکمار دوست دارم شرایط خودم را 
در تیم بهتر کنم. چه از نظر آماری و چه از نظر بازی گروهی 
و تیمی. می خواهم به پیشرفت خودم ادامه دهم. من خودم 
خیلی به نظم اهمیت می دهم و فکر می کنم نسبت به بقیه 
بازیکنانی که در ایران هستند از این نظر سخت گیرتر باشم. 
دوست دارم بازی به بازی بهتر شوم. چیزی را نمی خواهم به 
کسی ثابت کنم. تنها می خواهم به خودم ثابت کنم که بهتر 
هستم. به همین خاطر باید سخت تلاش کنم و بهتر از قبل 

شوم.
بازی با ونزوئلا برای جهانبخش بازی راحتی است چرا که 
او بعد از این دیدار مسافت بسیار کمی برای حضور در تیم 
باشگاهی خود طی خواهد کرد. او درباره این موضوع گفت: بله 
خوشبختانه شرایط این طور است. در بازی های دیگر شرایط 
خیلی سخت است. تصور کنید در اواسط هفته در ایران باشم 
و تیم ملی ایران بازی داشته باشد. آن وقت خانواده و دوستان 
می خواهند کنار شما باشند ولی مجبور هستید در هتل کنار 
خانواده و دوستان باشید و زمانی نیست. بعضی مواقع شرایط 

خیلی سخت می شود ولی این بار شرایط فرق می کند.

 عابدزاده: 

دعوت شدن به تیم ملی برایم یک افتخار است
جهانبخش:

 انتظار مردم برای صعود به دور دوم جام جهانی کاملا بجاست

سرمربی تیم فوتبال استقلال خوزستان از صحبت های اخیر مدیرکل اداره ورزش و 
جوانان این استان ناراحت است و می گوید که حاضر است از این تیم جدا شود.

عبدالله ویسی در مورد آخرین وضعیت استقلال خوزستان و اعتصاب بازیکنان این 
تیم، اظهار داشت: متأسفانه بچه های ما به خاطر بدهی هایی که از سال قبل مانده و 
وعده هایی که همین طوری داده شده است، مشکلات شان به امسال کشیده شد. در 
ابتدای سال ۲۰ بازیکن ما جدا شدند و حدود ۱۳ و نیم میلیارد بدهی به وجود آمد. در 
ابتدای سال هم به خاطر این مشکلات بازیکنی به استقلال خوزستان نمی آمد، اما ما با 
کسانی که برای مان احترام قائل بودند صحبت کردیم و هر طور که بود تیم جمع شد.

وی در ادامه یادآور شد: قبل از آغاز فصل که ما به دیدار استاندار خوزستان رفته 
بودیم، او به یکی از مدیران ورزشی زنگ زد و بودجه گرفتیم. همان جا ما یک مقدار پول 
به بچه ها دادیم، اما بعداً هیچ اقدامی نشد. ما فصل را خوب شروع کردیم، اما روزبه روز 
بچه ها پایین تر می رفتند. در ابتدا خوب بودیم، اما در ادامه که کسی به سراغ مان نیامد، 
اثراتش را دیدیم. این اتفاقات گذشت تا اینکه دو هفته پیش گفتند یک مالک جدید 

آمده، ما رفتیم ملوانی را بردیم که هفت هشت ماه بود در خانه باخت نداشت. بعد 
از آن هم سیاه جامگان را  شکست دادیم. بعد که دیدیم مالک نیامده است، بچه ها 

ریختند به هم.
ویسی با اشاره به وضعیت اعتصاب بازیکنانش و اینکه آیا قرار نیست این اعتصاب 
شکسته شود؟، گفت: میثم دورقی، کاپیتان تیم ما چند روز پیش به من زنگ زد و از 
من پرسید »با این وضعیت ما چه کار کنیم؟«، من هم گفتم هر کاری دوست دارید 
بکنید، گفت: »اگر به تمرین نیاییم، شما ناراحت می شوی؟« که من هم گفتم اصلًا 
ناراحت نمی شوم. دیروز هم قائم مقام باشگاه وعده هایی داد و فکر می کنم امروز بچه ها 

به تمرین بیایند، چون بازی حساسی مقابل گسترش فولاد تبریز داریم.
سرمربی تیم استقلال خوزستان در پاسخ به این سؤال که »آیا با این وعده ها 
خوش بین هستید که مشکلات  تیم تان بالاخره برطرف شود؟«، تصریح کرد: اصلًا 
خوش بین نیستم، چون یک سال و نیم است که وعده می دهند. مگر اینکه مالک 
باشگاه مشخص شود. اینکه فقط قول می دهند، قابل هضم نیست. مسئولان استان 
خیلی هم خوب تلاش می کنند، اما دست شان به جایی بند نیست. اگر یک نفر پیدا 
شود و ما بدانیم صاحب داریم و طرف حساب مان کیست، خیلی بهتر است. بازیکنان 
هم از من یا مدیر باشگاه ناراحت نیستند، از وضعیت تیم ناراحتند. آنها می گویند یک 

نفر بیاید و ما تکلیف مان را بدانیم.
ویسی با بیان اینکه مسئولان استان خوزستان به خاطر اتفاقات اخیر از دست او 
ناراحتند، یادآور شد: مسئولان استان باید این وضعیت را درست کنند. آنها از من 
ناراحتند و می گویند: »چرا علیه ما مصاحبه کردی و گفتی ما لیاقت نداریم؟!«. من 
چرا باید دروغگو باشم و به مردم دروغ بگویم؟ می گویند مدیریت کن، اما الان مدیریت 
یعنی دروغ! آقای استاندار هم ۱۰ جا زنگ زد، تلاش کرد و حرکت انجام شد، اما 
اقدامی ندیدیم. وقتی به یک بچه می گویی برایت ماشین می خرم، او منتظر ماشین 
است، اما اگر بگویی پول ندارم که آن ماشین را برایت بخرم، او هم تکلیفش را می داند. 
من مصاحبه کردم و گفتم لیاقت ندارید. ظاهراً به آقایان برخورده است. الان مسئولان 
کشوری باید اقدامی کنند. مگر نمی گویند خوزستان دین خود را به اسلام ادا کرد؟ این 
جمله امام خمینی )ره( است. مردم می خواهند به کربلا بروند، در استان ما با بهترین 
امکانات پذیرایی می شوند، اما چرا برای مردم بدبخت و بیچاره ما یک اقدامی نمی شود؟
وی در واکنش به صحبت های حیدری، مدیرکل اداره ورزش و جوانان استان 
خوزستان مبنی بر اینکه »هر کس ناراحت است می تواند از استقلال خوزستان برود، 
حتی عبدالله ویسی«، عنوان کرد: من می روم. ناراحتم و می روم، اما سالی که من رفتم، 

مشکلات حل شد؟ سال که پورموسوی رفت، حل شد؟ اگر با رفتن ما حل می شود، 
ما می رویم.

سرمربی تیم استقلال خوزستان همچنین به صحبت های حیدری و انتقاداش از 
رفتن ویسی به دنبال اسپانسر هم واکنش نشان داد و گفت: خود حیدری من را دنبال 
اسپانسر فرستاد. من چهار اسپانسر از تهران به خوزستان بردم، خودشان می گفتند به 
تهران برو و پیگیر کارها باش. من به بازیکنان وعده داده بودم و وظیفه ام بود به دنبال 
کارها بروم، اما حالا که مصاحبه کرده ام و به آقایان برخورده است. آقایان! چرا دروغ 
بگویم؟ چرا کلک بزنم و ریا کاری کنیم؟ البته خود حیدری زحمت کشید، اما اینکه با 

یک حرف من ناراحت شود، درست نیست.
ویسی که روی خط ارتباطی رادیو تهران آمده بود، ادامه داد: من تیم را قهرمان 
تحویل دادم که چهار میلیارد پول از سازمان لیگ، قهرمانی و تبلیغات داشت. در کنار 
آنها که بازیکنانی تاپ و درجه یکی بودند که لژیونر هم شدند، اما الان همه رفتند، فقط 
آرم و لباس استقلال خوزستان مانده و ۱۳ و نیم میلیارد تومان هم بدهی دارد، این 
تیم را تحویل من دادند، آن وقت انتظار دارند شق القمر کنم. شق القمر هم می کنم،  اما 

امکانات بدهید بعداً.
وی در پاسخ این پرسش که »آیا با این وضعیت می تواند از استقلال خوزستان جدا 
شود؟«، یادآور شد:  اگر نتوانم کاری کنم، صددرصد جدا می شوم. مردم هرجا من را 
می بینند، می گویند »تو را به خدا کاری کن که استقلال خوزستان در لیگ برتر بماند«، 
این به من برمی خورد. من آن مردمی را می خواهم که وقتی من را می بینند، بگویند تو 

را به خدا تیم قهرمان شود.
»صددرصد موافق صحبت های علی کریمی هستم«، سرمربی تیم استقلال خوزستان 
با بیان این جمله درباره صحبت های علی کریمی علیه مهدی تاج گفت: علی کریمی، 
محمد مایلی کهن، محمد دادکان و خداداد عزیزی هرچه راجع به فوتبال بگویند درست 
می گویند، چه بد و چه خوب، درست می گویند. آقای کریمی یک اسطوره است، امکان 
ندارد دروغ بگوید. او یک ماه مربیگری کرد و رفت، چون دید در فوتبال چه  خبر است. 
آقای کربکندی می گویند چون آدم های فاسد در فوتبال هستند، از این عرصه فاصله 
گرفتم، اما ما برویم، آنهایی که کثیف  هستند سر کار باشند؟ ما باید بجنگیم. چرا باید 
خداداد و کربکندی بروند؟! چرا آنهایی که فساد می کنند، نروند؟ شما که فوتبال را نابود 

کردید و به بی راهه بردید، شما باید بروید. 
ویسی در پایان گفت: ممکن است من از شما انتقاد کنم، اما شما که نباید ناراحت 

شوید. یک جای کار خراب است و باید یک جایی درست شود.

 چرا باید خداداد و کربکندی از فوتبال بروند؟!
ویسی: صددرصد با صحبت های کریمی موافقم؛ فوتبال را نابود کردند

آگهی مزایده اموال غیرمنقول نوبت اول
به موجب اجراییه صادره از شعبه ۱۰ دادگاه عمومی حقوقی قم که در شعبه ۲ اجرای 
احکام مدنی قم به شماره ۲/۹۶ج/۱۰۴- ثبت گردیده له آقای محمد روستائی علیه 
آقای مرتضی فتحی محکوم علیه محکوم است به پرداخت مبلغ /۳/۳۳۸/۶۳۰/۰۰۰ 
ریال در حق محکوم له و مبلغ ۱۶۶/۹۳۱/۵۰۰ریال به عنوان نیم عشر دولتی در حق 
صندوق دولت، محکوم له در قبال طلب خود ملک معرفی کرده است که کارشناس 
به شرح ذیل ارزیابی کرده است حسب مواد ۵۱ و ۱۳۱ قانون اجرای احکام مدنی 
مقدار ۱۴7/۹۰ سهم مشاع از ۲۴۰ سهم ملک موصوف در قبال محکوم به بفروش 

خواهد رسید 
سالاریه - خیابان سجاد غربی - پلاک ۴۵ - واحد شماره ۱۰ ، پس از انجام 

بررسی های لازم نظریه کارشناسی خود را جهت استحضار تقدیم می نماید.
و۲۰7  ثبتی ۲۲۹  پلاک  نظر  مورد  ملک   - نظریه  و  مستندات   ، مشاهدات 
/۱۰۵۹۸/۱۳۲۰/۱۱۵۹ بخش یک ثبت قم که در حال حاضر در اختیار مستاجر 
و مدت اجاره آن تا پایان آذر ۹۶ می باشد دارای سند ۶ دانگ و گواهی پایانکار به 
مالکیت آقای مرتضی فتحی به آدرس فوق یک دستگاه آپارتمان مسکونی ۳ خوابه 
واقع در ۵ طبقه ضلع جنوبی از ساختمان مجتمع مسکونی ۱۱ واحدی )۵ طبقه روی 
پیلوت و زیرزمین ( با سازه اسکلت فلزی و سقف تیرچه بلوک می باشد .کف سالن 
پذیرایی سنگ و دارای آشپزخانه ، اتاق های خواب ، حمام و سرویس بهداشتی است . 
سیستم گرمایش پکیج و رادیاتور و سرمایش کولر است . واحد مورد نظر دارای سقف 
گچبری و کابینت MDF  و انشعابات آب و برق و گاز می باشد و با توجه به موقعیت 
محلی ابعاد و مساحت )۱۶۹/۳ مترمربع ( و قدمت و کیفیت بنای احداثی با در نظر 
گرفتن قدرالسهم عرصه و مشاعات وابسته و پارکینگ و انباری و سایر عوامل موثر 
در ارزیابی از قرار هر مترمربع ۳۲/۰۰۰/۰۰۰ ریال جمعا به مبلغ ۵/۴۱7/۶۰۰/۰۰۰ 
ریال )پنج میلیارد و چهارصد و هفده میلیون و ششصد هزار ریال ( ارزیابی و اعلام 

می گردد. 
و مقرر گردیده مورد فوق الذکر درتاریخ ۱۳۹۶/۰۹/۲۰ ساعت ۱۰/۳۰ الی ۱۱/۰۰ 
صبح به آدرس قم ،خ ساحلی،جنب زندان ساحلی دادگاه های حقوقی واحد اجرای 
احکام مدنی اتاق مزایده از طریق مزایده حضوری به فروش برسد.لذا افرادی که قصد 
بازدید از مورد مزایده را دارند می توانند درمدت پنج روز مانده به مزایده با هماهنگی 
این اجرا از مورد مزایده بازدید و در صورت تمایل در جلسه مزایده شرکت نمایند 
قیمت پایه از مبلغ کارشناسی شروع و به کسانی که بالاترین مبلغ را پیشنهاد دهند 
واگذار می گردد.برنده مزایده باید ده درصد از مبلغ پیشنهادی را فی المجلس نقدا و 
مابقی آن ظرف یکماه از تاریخ مزایده بپردازد این اگهی یک نوبت در یکی از روزنامه 

های محلی درج می گردد جهت اطلاعات بیشتر به واحد مراجعه نمائید.
دادورز اجرای احکام دادگستری شهرستان قم- رضا زارعی
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از  پشتیبانی  مسئولیت  مفاصل  و  ها  استخوان 
بدن را بر عهده دارند. آنها به یکدیگر متصل شده 
و حرکت را تسهیل می کنند. با این وجود، تنش 
و درد که به طور مرتب می توانند تکرار شوند، 
مشکلی شایع در رابطه با استخوان ها و مفاصل 
محسوب می شوند. در بیشتر مواقع، این شرایط به 
واسطه واکنشی التهابی که از سیستم ایمنی بدن 

ناشی می شود، شکل می گیرد.
شکل گیری درد در استخوان ها و مفاصل می 
تواند ناشی از فرسایش آنها به واسطه افزایش سن 
باشد. اما بیماری یا آسیب دیدگی می توانند درد 
در استخوان ها و مفاصل را در افراد جوان نیز ایجاد 
کنند. به هر دلیلی که شکل گرفته باشند، این 
قبیل دردها می توانند به طور قابل توجهی کیفیت 
زندگی، به ویژه زمانی که فرد را از انجام وظایف 
روزانه زندگی خود ناتوان می سازند، تحت تاثیر قرار 
دهند. خوشبختانه، با نظارت بر رژیم غذایی می 
توان اطمینان حاصل کرد که مواد مغذی ضروری 
برای تقویت استخوان ها و مفاصل در اختیار بدن 
قرار می گیرند. در ادامه قصد داریم یک نوشیدنی 
طبیعی که به تقویت استخوان ها و تسکین درد 

مفاصل کمک می کند را معرفی کنیم.
شیک  یک  واقع  در  که  طبیعی  نوشیدنی  این 
محسوب می شود از شیر بادام، هویج، و زردچوبه 
تهیه می شود و یک روش درمانی قدیمی است که 
به واسطه ویژگی های ضد التهابی و ضد درد خود 

شناخته شده است.  
و  ها  اکسیدان  آنتی  از  سرشار  نوشیدنی  این 
التهاب و دردی  با  مواد مغذی است. مصرف آن 
که استخوان ها و مفاصل را تحت تاثیر قرار می 
دهند، مبارزه می کند. میزان قابل توجه کلسیم، 
ماده معدنی که به حفظ تراکم استخوانی در سطوح 

مطلوب کمک می کند، یکی از دلایل تمایز این 
نوشیدنی است. افزون بر این، به لطف محتوای بالای 
پتاسیم و منیزیم، این نوشیدنی برای کاهش سدیم 
اضافی موجود در بدن نیز مناسب است. سدیم می 

تواند موجب التهاب در بافت های همبند شود.
فواید شیر بادام

  شیر بادام یک نوشیدنی گیاهی است که به 
عنوان جایگزینی طبیعی برای شیر مورد استفاده 
قرار می گیرد و برای افرادی که به عدم تحمل 
لاکتوز مبتلا هستند، توصیه می شود. شیر بادام 
حاوی کلسیم، ویتامین E، و اسیدهای چرب امگا-
۳ است، که به بهبود گردش خون و فرآیندهای 

التهابی کمک می کنند.
با گنجاندن شیر بادام در رژیم غذایی خود می 
توانید به تقویت استخوان ها کمک کنید و همچنین 

درد عود کننده در مفاصل را کاهش دهید.
فواید هویج

،آنتی  ایران  عصر  سلامت  گروه  گزارش  به    
اکسیدان های موجود در هویج برای پیشگیری از 
پیری زودرس اندام های بدن بسیار مهم هستند. 
 E و C سطوح بتاکاروتن و همچنین ویتامین های
موجود در هویج به حفظ وضعیت خوب رباط ها 
و تاندون ها و پیشگیری از انحطاط مفاصل کمک 

می کنند.
انسان  خون  گردش  برای  هویج  این،  بر  افزون 
خوب است، که برای اکسیژن رسانی به سلول ها در 

تمام بافت های بدن اهمیت دارد.
فواید زردچوبه

  زردچوبه یک ادویه طبیعی است که بیشتر در 
درمان سردردها و مشکلات مفاصل به کار گرفته 
می شود. این به دلیل قدرت کورکومین، ماده فعال 
موجود در زردچوبه، است. رنگ خاص زردچوبه از 

کورکومین ناشی می شود و همچنین این ماده به 
عنوان یک عامل ضد التهاب و آنتی اکسیدان عمل 
می کند. مصرف منظم زردچوبه از استخوان ها در 
برابر فرسایش ناشی از سموم محافظت می کند. 
اثرات  برابر  در  کار سدی محافظ  این  همچنین، 

منفی رادیکال های آزاد ایجاد می کند.
افزون بر این، زردچوبه می تواند با احتباس مایع 
در بدن مبارزه کند، که این مشکل اغلب با التهاب 

بیش از اندازه مرتبط است.
روش تهیه این نوشیدنی 

ساده  بسیار  طبیعی  نوشیدنی  این  تهیه  روش 
است. در حقیقت، شما می توانید به راحتی آن را 
برای محافظت از بدن خود تهیه کنید. تنها باید از 
مواد تشکیل دهنده با کیفیت و ارگانیک استفاده 

کنید تا از بیشترین فواید بهره مند شوید.
مواد تشکیل دهنده: 

یک فنجان )۲۵۰ میلی لیتر( شیر بادام
یک قاشق چایخوری )۵ گرم( پودر زردچوبه

سه عدد هویج
یک قاشق چایخوری )۵ گرم( زنجبیل )در صورت 

تمایل(
یک قاشق غذاخوری )۲۵ گرم( عسل )در صورت 

تمایل(
روش تهیه: 

شیر بادام را در یک دستگاه مخلوط کن ریخته 
و به همراه هویج خرد شده، زردچوبه و زنجبیل، 
در صورت استفاده، به خوبی مخلوط کنید تا یک 

ترکیب نرم بدون هیچ توده ای شکل بگیرد.
در صورت تمایل می توانید با یک قاشق غذاخوری 

عسل این شیک را شیرین کنید.
حداقل سه بار در هفته این نوشیدنی را مصرف 

کنید.

 

پژوهش محققان دانشگاه تهران نشان می دهد که 
ساختار پروتئین در گوشت حلال و گوشت غیرحلال 
گوارش  با دستگاه  و گوشت حلال  است  متفاوت 

انسان سازگارتر است.
 از آن جایی که از مهم ترین عوامل تعیین کننده 
حلال بودن گوشت، نوع ذبح حیوان است، مطالعاتی 
انجام شده است که نشان می دهد  در این زمینه 
روش های مختلف کشتار روی کیفیت و ترکیبات 
بیوشیمیایی گوشت و خواص فیزیکی مثل رنگ 

گوشت و هم چنین خواص میکروبی آن، پس از مرگ 
حیوان تأثیرگذار است.

محققان مرکز تحقیقات بیوشیمی و بیوفیزیک 
اعلام  طیف سنجی  مطالعات  طی  تهران  دانشگاه 
کردند پروتئین میوگلوبین که یک پروتئین بافت 
ساختار  حلال  کشتار  تحت  است،  ماهیچه ای 
دارد  غیرحلال  میوگلوبین  به  نسبت  فشرده تری 
هنگام  شده  تولید  اکسیژن  فعال  رادیکال های  و 
اندرکنش میوگلوبین غیرحلال با ماده تخریب کننده 

پروتئین، بیشتر است.
بنا بر این گزارش، اعمال شرایط گوارشی بر دو 
راحت تری  هضم  نمونه حلال  داد  نشان  پروتئین 
نسبت به نوع غیرحلال داشته است. تأثیر حرارت 
بر میوگلوبین غیرحلال منجر به تجمعات بیشتری 
در آن می شود که هم راستا با اکسایش بیشتر این 
نمونه، باعث اختلال در عملکرد آنزیم های گوارشی بر 

هیدرولیز پروتئین می شود.
بر اساس این مطالعات دستگاه سنجش بافت نیز 
نشان می دهد بافت غیرحلال هنگام جویدن، سختی 
و مقاومت بیشتری نسبت به بافت ماهیچه ای حلال 
افزایش رادیکال های فعال اکسیژن  دارد. خاصیت 
و  عوارض  در  می تواند  غیرحلال  میوگلوبین  در 

پیچیدگی های بیماری دیابت نقش ایفا کند.
دانشجوی  حسینی،  الناز  توسط  پژوهش  این 
کارشناسی ارشد در رشته بیوفیزیک با راهنمایی 
دکتر علی اکبر موسوی موحدی در مرکز تحقیقات 

بیوشیمی و بیوفیزیک دانشگاه تهران انجام شد.
تهران،  دانشگاه  عمومی  روابط  اعلام  اساس  بر 
در  اخیر  سال های  طی  حلال  محصولات  مصرف 
سراسر جهان رشد صعودی داشته و صنعت غذای 
حلال که عمدتاً بر فرآورده های گوشتی تمرکز دارد، 

به یک صنعت پردرآمد تبدیل شده است.

بزرگراه الکتریکی راه اندازی شدمقایسه ساختار پروتئینی گوشت حلال و غیرحلال توسط محققان دانشگاهی
کامیون های برقی در بزرگراه الکتریکی راه اندازی شده واقع در کالیفرنیای آمریکا شروع 

به حرکت کردند.
سه کامیون هیبریدی حمل بار، بزرگراه برقی آزمایشی کالیفرنیا را امتحان کردند.

شرکت زیمنس در سال ۲۰۱۲ مفهوم "بزرگراههای برقی در آینده" در آلمان را با 
استفاده از یک موتور دیزلی-الکتریکی آزمایش کرد.

بزرگراه های عمومی آزمایشی در سوئد و پس از آن در حال حاضر ایالات متحده آمریکا 
در نزدیکی بنادر لس آنجلس و لانگ بیچ راه اندازی شده اند.

هدف از نمایش حرکت سه کامیون در بزرگراه برقی کالیفرنیا این است که نشان 
دهد که سیستم زیمنس در بزرگراه های عمومی در محیط شهری کار خواهد کرد، 
در حالی که میزان انتشار دود و آلاینده ها در اطراف بنادر نیز به طور قابل ملاحظه ای 

کاهش می یابد.
وین نستری، مدیریت کیفیت هوا در سواحل جنوبی گفت: این پروژه به ما امکان 
ارزیابی قابلیت اجرایی شدن یک سیستم حمل و نقل باری با میزان آلایندگی صفر را با 

استفاده از سیم های بالاسر بهم پیوسته می دهد.
وی افزود: این نمایش می تواند به توسعه سیستم های جاده برقی)eHighway( منجر 
شود که باعث کاهش آلودگی و افزایش سلامت عمومی مردم ساکن در نزدیکی بنادر 

خواهد شد.
برای این اولین آزمایش جاده برقی در آمریکا، سه وسیله بزرگ با یک سیستم هدایت 

برقی در هر دو خطوط شمالی و جنوبی، مورد اتصال و حرکت و آزمایش قرار گرفتند.
این ناوگان آزمایشی کوچک متشکل از یک کامیون باتری الکتریکی، یک کامیون 
هیبرید ترکیب گاز فشرده طبیعی و برق و یک کامیون دیزلی-الکتریکی بزرگ بود، اما 
جاده برقی تنها به آزمایش وسایل نقلیه محدود نمی شود. سایر وسایل نقلیه نیز می توانند 

از این جاده ها استفاده کنند.
همانند آزمایش های قبلی، وسایل نقلیه آزمایشی دارای یک پانتوگراف )شاخک 
برق رسان( هستند که با اتصال با خط تماس سیم بالاسری به موتورهای الکتریکی در 

نیروگاه هیبریدی کامیون ها تامین نیرو می کند.
وقتی حسگرهای پانتوگراف سیم ها را تشخیص می دهند، پانتوگراف می تواند خود را 

بالا ببرد و هنگامی که کامیون به انتهای خط می رسد، می تواند خود را جدا کند.
اگر راننده به دلیل دور زدن یا هر دلیل دیگری مجبور به انفصال از کابل ها شود، 
باتری ها، سیستم گاز طبیعی یا سیستم های دیزل تا زمانی که کامیون مجددا به کابل ها 
وصل شود، به کار می افتند. آندریاس تون، یکی از طراحان پروژه هشدار داد که به گفته 
کارشناسان انتظار می رود انتشار گازهای گلخانه ای حاصل از حمل و نقل جاده ای تا سال 

۲۰۵۰ بیش از دو برابر شود. 
از  استفاده  با  را  الکتریکی می تواند زیرساخت های موجود  این سیستم کامیون 
جدیدترین فناوری ها به روز کند تا میزان رشد روز افزون حمل و نقل جاده ای و انتشار 
گازهای مضر را کاهش دهد. سه جاده برقی دیگر نیز تا سال ۲۰۱۹ در آلمان راه اندازی 

خواهند شد.

موسیقی، مغز را به فعالیت ریتمیک می اندازد!
بنابر اکتشاف جدید دانشمندان بریتانیایی و هنگ کنگی مغز می تواند ضربات و ریتم 
موسیقی را به صورت پالس های بافاصله زمانی مشخص درک نموده و از آن ها برای تقویت 

ریتمیک فعالیت های مغزی حتی در حجم های کم صدای موسیقی استفاده نماید.
این محققان در مطالعه خود حجمی انفجاری از صداهای ناهنجار و بلند را برای 
موش های صحرایی پخش کردند در حالیکه مشغول پایش فعالیت مغزی آنها بودند و 

همزمان از گروهی از افراد خواستند که با ضربات خود، ریتم منظمی را بنوازند.
نتایج پایش مغزی موشها نشان داد که فعالیت مغز میانی این جانوران همراه با موسیقی 
ریتم دار به فعالیت درآمد و منعکس کننده الگوریتم هایی بود که توسط شنوندگان انسانی 

ایجاد شده بود.
به گفته این محققان، انطباق مغز میانی ممکن است همان اتفاق مهمی باشد که زمینه 

را برای درک ضربات موسیقی فراهم می کند.
پژوهشگران اعتقاد دارند روشی که ما با آن دنیا را درک می کنیم، صرفاً یک بازتاب 
ساده از داده های حسی نیست که با چشمها و گوش هایمان جمع آوری می شود. چنین 

درکی اغلب شامل تفاسیر جانبی زیادی می شود.
ریتم موسیقی یک مورد است. قسمت شنوایی مغز ما باید بتواند قاعده و نظمی را 
کشف کند که در یک ضرب موسیقی به  عنوان یک پالس یا استرس روی نقطه ای 
مشخص دیده می شود و آن گاه قادر است آن را بشنود. این نظم ممکن است لزوماً 
در وجوه ساده صدای فیزیکی همچون بلندی صدای نت های موسیقی که روی ضرب 
هستند، منعکس نشود. دانشمندان فوق اشاره کرده اند که آنها در پی درک مکانیسم هایی 
همچون انطباق نورونی هستند که ممکن است باعث ایجاد تأکیدات مغزی روی ضرب 

موسیقی شوند و نقطه آغازین درک آنها در مغزمیانی است.

یک مطالعه جدید نشان می دهد که نور آبی اجازه می دهد تا مردم پس از تجربه 
استرس ناشی از مشاجره و دعوا به سرعت آرام شوند.

قبلا شنیده بود که نور آبی ما را بیدار نگه می دارد، باکتری ها را می کشد و به کنترل 
پسوریازیس کمک می کند.

پسوریازیس، صدفک یا داءالصدف بیماری پوستی مزمن خودایمنی است. این بیماری 
هنگامی رخ می دهد که دستگاه ایمنی بدن سیگنال های اشتباهی می فرستد. این 
سیگنال ها باعث افزایش سرعت چرخه رشد سلول های پوست می شود؛ یعنی افزایش 
بیش از حد سلول های پوستی نسبت به از بین رفتن آنها. پسوریازیس واگیردار نیست.

اکنون محققان دانشگاه اسپانیایی گرانادا و دانشکده آموزش ویژه "سن رافائل" گزارش 
دادند که نور آبی این امکان را نیز دارد تا افراد را پس از تجربه استرس شدید روانی با 

سرعت بیشتری آرام کند.
به گفته محققان، استرس شدید نوعی استرس کوتاه مدت)استرس حاد( است که 
در طول روابط اجتماعی یا ارتباطات بین فردی اتفاق می افتد، مثلا هنگام بحث با یک 
دوست یا زمانی که کسی به شما فشار می آورد کار خاصی را در اسرع وقت انجام دهید.

در یک آزمایش، ۱۲ داوطلب سالم ۱۸ تا ۳7 ساله تحت چنین استرسی قرار 
گرفتند و سپس به یک اتاق "رنگ درمانی") Chromotherapy( برای انجام تمرینات 

آرامش بخش رفتند.
در این اتاق محرکی به غیر از نور LED وجود ندارد. برای نیمی از افراد آزمایش، این 
نور به مدت ۱۰ دقیقه سفید بود و سپس ۱۰ دقیقه آبی رنگ شد. در حالی که برای 

نیمه دیگر افراد آزمایش، این نور ابتدا آبی رنگ و سپس سفید شد.
همانطور که در حال انجام تمرینات ورزشی بودند، زیست سیگنال هایی مانند فعالیت 

قلب و مغز با استفاده از الکتروکاردیوگرام)دستگاه نوار قلب( و الکتروانسفالوگرام)دستگاه 
نوار مغز( کنترل می شد.

هنگامی که نتایج دو گروه مقایسه شد، متوجه شدند که داوطلبان که ابتدا نور آبی را 
دریافت کردند، سریع تر از کسانی که ابتدا در معرض نور سفید قرار گرفتند به آرامش 
رسیدند. کسانی که ابتدا در معرض نور آبی قرار گرفته بودند به طور متوسط ظرف یک 
دقیقه آرام شدند، در حالیکه در سمت مقابل، مدت رسیدن به آرامش ۳.۵ دقیقه بود.

الکتروکاردیوگرام)Electrocardiogram( یا نوار قلب به نمودار ثبت  شده تغییرات 
 ECG پتانسیل الکتریکی ناشی از تحریک عضله قلب گفته می شود که معمولا با مخفف

یا EKG مشخص می شود.
دستگاه الکتروکاردیوگراف، این نمودار را بر روی نوار کاغذی خط کشی شده ای که 
ویژه این کار است، به طور پیوسته ضبط می کند. اطلاعاتی که روی الکتروکاردیوگرام 
ضبط می شود نشان دهنده امواج الکتریکی محرک قلب است. این امواج نمایشگر مراحل 

مختلف تحریکات قلبی هستند.
منحنی  را که رسم می شود "الکتروکاردیوگرام" می نامند. پزشکان می توانند از روی 
این منحنی به نحوه عمل قلب پی ببرند. هر منحنی شامل سه موج است. موج p فعالیت 
الکتریکی دهلیزها، موج QRS فعالیت الکتریکی بطن ها و موج T استراحت بطن ها را 

نمایش می دهد.
نوار مغزی یا الکتروانسفالوگرافی)Electroencephalography( یا الکترومغزنگاری، 
ثبت فعالیت الکتریکی مغز است. این تکنیک شامل اخذ سیگنال توسط الکترودهای 
سطحی، بهبود سیگنال)معمولا تقویت و حذف نویز(، چاپ سیگنال و آنالیز آن می شود. 

آنچه روی کاغذ چاپ می شود، الکتروانسفالوگرام نامیده می شود.

پس از مشاجره، با نور آبی آرام شوید!

۸ خاصیت معجزه آسای خوردن روزانه بادمجان 
 ناسونین ماده ای است که به بادمجان رنگ بنفش تیره را می دهد و جلوی خراب 
شدن آن، به ویژه در مقابل تابش آفتاب را می گیرد. ناسونین در کلم قمری هم وجود 

دارد ولی بادمجان سرشار از این ماده مفید است.
برخی خواص بادمجان به شرح زیر می باشد : 

  خاصیت ضد التهاب
 بادمجان بخاطر داشتن ناسونین خاصیت ضد التهابی دارد و می تواند فلزات سمی 

مانند جیوه، ارسنیک و سرب را دفع کند.
 حفاظت از DNA و سلول ها

 بادمجان غلاف چربی سلول ها را حفظ کرده و از تخریب و تغییر شکل آنها 
جلوگیری می کند.

 برای سلامتی مغز مفید است
 ناسونین موجود در بادمجان غلاف چرب سلول های مغزی را حفظ کرده و به 

سلامت مغز کمک می کند.
  دفع مواد زاید بدن

 ناسونین به سلول های بدن کمک می کند تا مواد غذایی را بهتر جذب کرده و مواد 
زاید را دفع کنند. دفع مواد زاید از انباشته شدن مواد سمی در بدن جلوگیری می کند 

و جلوی بیماری های قلبی-عروقی و سرطان را می گیرد.
 کمک به جذب آهن

 تحقیقات نشان می دهد که بادمجان به جذب آهن در بدن و انتقال اکسیژن در 
خون کمک می کند و به این ترتیب باعث تقویت دستگاه ایمنی بدن می شود.

  مفید برای دیابت نوع 2
 تحقیقات نشان می دهد که بادمجان به کنترل سطح گلوکز در خون کمک کرده و 

برای بیماران مبتلا به بیماری قند از نوع ۲ مفید است
 تنظیم فشار خون  

تحقیقات نشان می دهد که مصرف مداوم بادمجان باعث تنظیم فشار خون شده و 
جلوی فشار خون را می گیرد و آن را در سطحی طبیعی نگه  می دارد.

 کمک به کاهش وزن بدن
بادمجان حاوی مواد غذایی از قبیل انتی اکسیدانت  ها، ویتامین ها و مواد معدنی است 
و کالری کمی دارد بطوریکه یک فنجان بادمجان فقط ۳۵ کالری انرژی تولید می کند. 
کارشناسان تغذیه توصیه می کنند که بادمجان را بصورت کبابی یا پخته مصرف کنیم.

هنگام خرید بادمجان توجه کنید که رنگ پوست آن شفاف باشد. بهتر است 
بادمجان را بصورت درسته در یخچال نگهداری کنید و تا هنگام پخت آن را نشویید. 
همچنین توصیه می شود که برای بریدن بادمجان از چاقوی فولادی استفاده کنید تا 

به مواد غذایی آن آسیبی نرسد.
قبل از سرخ کردن بادمجان بهتر است به تکه های بریده آن کمی نمک بزنید و 

بگذارید ۳۰ دقیقه بماند و بعد سرخ کنید تا زیاد روغن جذب نکند.

یک متخصص تغذیه :

دیر خوابیدن باعث پیری زودرس می شود
متخصص تغذیه با اشاره به راهکارهای تغذیه ای مقابله با آلودگی هوا،  گفت: مصرف 
شیرهای کم چرب و ماست پروبیوتیک همچنین سبزیجات و میوه های حاوی رنگدانه 

در روزهای آلوده برای افراد توصیه می شود.
سید ضیاءالدین مظهری در ارتباط با تغذیه مناسب در روزهایی که هوا آلوده است، 
گفت: بهتر است در روزهای آلوده، افراد از منابع غذایی حاوی آنتی اکسیدان همچون 
انواع سبزیجات استفاده کنند. همچنین میوه های حاوی رنگدانه علاوه بر اینکه ضد 

سرطان بوده در این راستا می تواند بسیار تأثیرگذار باشد.
وی افزود: مصرف شیر، لبنیات کم چرب و مایعات فراوان از دیگر راهکارهای تغذیه ای 

مقابل آلودگی هواست. 
این متخصص تغذیه با بیان اینکه سن، وضعیت فیزیولوژی و جنسیت فرد در رژیم 
غذایی آن از ملاک های تأثیرگذار است، گفت: مصرف ماست های پروبیوتیک ، دوغ و 
شیرهای کم چربی، افراد را بیشتر در مقابل هوای آلوده ایمن می کند. همچنین کاهش 

و عدم مصرف فست فودها در این زمینه بسیار حائز اهمیت است. 
مظهری با بیان اینکه امروزه به دلیل استفاده از شبکه های اجتماعی روزخوابی و 
شب  بیداری به ویژه در کودکان بسیار زیاد شده است،  گفت: این مسئله سبب افزایش 
ابتلا به بیماری های خودایمنی می شود و در رشد کودکان نیز تأثیرگذار است چرا که 
بر اساس ساعت بیولوژیکی هورمون های بدن تغییر کرده و خواب عمیق نیز سبب 

سم زدایی در بدن می شود.
وی با اشاره به اینکه غدد بدن تحت فرمان ساعت بیولوژیکی هستند،  گفت:  با تغییر 
این ساعت فعل و انفعالات شیمیایی در بدن تحت تأثیر قرار گرفته و تند یا کند 

می شوند که این موضوع می تواند مشکلات زیادی را برای افراد ایجاد کند.
متخصص تغذیه تأکید کرد: دیر خوابیدن علاوه بر اینکه سبب آسیب های مختلف 
در افراد می شود، کاهش طراوت پوست را به همراه داشته و سبب پیری زودرس 

خواهد شد.
مظهری تأکید کرد: اصول تغذیه ای متناسب با سن، جنسیت و شرایط فیزیولوژی 
افراد است و در کنار این مسائل افراد باید غذاها را به صورت متعادل و متنوع مصرف 

کنند.
وی اضافه کرد: تنوع غذایی باید به صورتی باشد که انواع سبزیجات، نان و غلات، 
پروتئین ها و لبنیات مدنظر قرار گیرد. همچنین باید توجه داشت که سکه سلامتی دو 
رو دارد که یکی از طریق تغذیه متعادل، متناسب و متنوع حاصل می شود و دیگری از 

طریق فعالیت بدنی و ورزش به دست می آید.

یک متخصص قلب و عروق:

علل تپش نامنظم قلب را بشناسید
یک متخصص قلب و عروق گفت: سیگار کشیدن، استفاده از برخی مواد مخدر مانند 
کوکائین یا آمفتامین ها، استفاده از برخی داروهای تجویز شده یا بدون نسخه و مصرف 

زیاد نیکوتین می تواند باعث بروز بی نظمی در تپش قلب شود.
محمدرفیع خورگامی متخصص قلب و عروق کودکان در خصوص علل بروز تپش 
قلب اظهار داشت: تپش قلب نامنظم، هنگامی اتفاق می افتد که سیگنال های الکتریکی 
کنترل کننده ضربان قلب دچار تأخیر شده یا متوقف شود، اگر قسمت دیگری از 
قلب شروع به تولید سیگنال های الکتریکی کند، می تواند موجب بروز تپش قلب 

نامنظم شود.
وی با بیان اینکه سیگار کشیدن، مصرف زیاد الکل، استفاده از برخی مواد مخدر 
)مانند کوکائین یا آمفتامین ها(، استفاده از برخی داروهای تجویز شده یا بدون نسخه 
و مصرف زیاد کافئین یا نیکوتین در برخی افراد می تواند منجر به بروز تپش قلب 
نامنظم شود توضیح داد: تنش های روحی قوی و عصبانیت شدید هم می تواند موجب 
سخت تر شدن کار قلب، افزایش فشار خون و آزاد شدن هورمون های ضد تنش شود 
همچنین درنظر داشته باشید گاهی اوقات مجموعه این واکنش ها می تواند منجر به 

بروز تپش قلب نامنظم شود.
خورگامی تصریح کرد: حمله قلبی یا سایر شرایطی که باعث آسیب دیدگی سیستم 

الکتریکی قلب شود نیز می تواند منجر به بروز تپش قلب نامنظم گردد.
این متخصص قلب و عروق در پاسخ به این سوال که آیا ناهنجاری های مادرزادی 
قلب نیز می تواند باعث بروز برخی از انواع آریتمی ها توضیح داد: اصطلاح »مادرزادی« 
به معنی عارضه ای است که از هنگام تولد در فرد وجود داشته باشد. در مواقعی علت 

بروز تپش قلب نامنظم نامشخص است.

یک متخصص گوارش مطرح کرد

تسکین علایم بیماری »روده تحریک پذیر« با 
مصرف نعناع

یک متخصص گوارش گفت: طبق شواهد به دست آمده در تحقیق های مختلف، 
نعناع باعث تسکین علایم بیماری »روده تحریک پذیر« می شود.

»روده  درمان  روش های  خصوص  در  گوارش  متخصص  محرابیان  عباسعلی 
تحریک پذیر« اظهار داشت: طبیعت بیماری نشانگان روده تحریک پذیر به شکلی است 

که درمان قطعی برای آن وجود ندارد.
وی افزود: یعنی داروهایی که برای بیماران تجویز می شوند، نمی تواند بیماری را 
به طور کامل از بین ببرد. بنابراین حدود نیمی از بیماران درصدد یافتن روش های 

جدیدتری برای درمان نشانگان روده تحریک پذیر هستند.
محرابیان با بیان اینکه انواع محصول های گیاه نعناع از جمله عرق آن و نیز 
کپسول های نعنایی اثر مثبتی روی بیماری نشانگان روده تحریک پذیر دارند، اظهار 
داشت: طبق شواهد به دست آمده در تحقیق های مختلف، نعناع باعث تسکین علایم 

نشانگان روده تحریک پذیر می شود.
وی ادامه داد: البته نباید در مصرف کپسول های نعناع زیاده روی کرد. چون این 
داروی گیاهی، باعث شل شدن دریچه گوارشی بین معده و مری می شود. بنابراین 
ممکن است اسید معده را داخل مری پس بزند و باعث بیماری ریفلاکس شود. در 
ضمن تهوع و سوزش اطراف مقعد هم دو عارضه جانبی کپسول نعناع هستند که به 

دلیل همین شل شدن اسفنکترهای گوارشی ایجاد می شود.

فرمول طبیعی 
برای تقویت 

و کاهش درد 
استخوان ها و 

مفاصل 

یک جراح و متخصص زنان:

ویتامین هایی که کمبودش سبب بروز سرطان  
در زنان می شود

جراح و متخصص زنان با اشاره به اینکه کمبود ویتامین A ،C و اسید فولیک 
زنان را در معرض خطر ابتلا به انواعی از سرطان قرار می دهد، گفت: تشخیص به 

موقع سرطان، موفقیت ۱۰۰ درصدی در درمان را می تواند به همراه داشته باشد.
 الهام السادات هاشمیان نایینی با اشاره به اینکه سرطان دهانه رحم یکی از 
شایع ترین سرطان ها در زنان است، گفت: این سرطان به راحتی در مراحل اولیه 

قابل تشخیص و درمان کامل است.
وی افزود: در صورتی که تشخیص این بیماری به تاخیر افتد، درمان مشکل و 
گاهی ناموفق است همچنین زنانی که چندین بار ازدواج کرده اند، بیشتر مستعد 

ابتلا به این سرطان هستند.
هاشمیان نایینی گفت: این سرطان با یک آزمایش ساده و بدون درد به نام پاپ 
اسمیر به راحتی تشخیص داده می شود و در صورت تشخیص به هنگام، میزان 
موفقیت درمان در مراحل اولیه ۱۰۰ درصد است و بیمار بهبودی کامل خود را به 

دست می آورد.
وی با بیان اینکه سرطان دهانه رحم در مراحل اولیه اغلب بدون علامت است 
گفت: با پیشرفت بیماری می توان علائمی را مشاهده کرد که شایع ترین آنها 

خونریزی غیرطبیعی و ترشح واژینال غیرطبیعی که اغلب نیز بدبو هستند.
این جراح و متخصص زنان گفت: تقریبا ۸۰ تا ۹۰ درصد از بیماران الگوهای 
مختلفی از خونریزی های غیرطبیعی را نشان می دهند که شامل، خونریزی 
غیرطبیعی قاعدگی، لکه بینی بین قاعدگی ها و خونریزی پس از یائسگی و در 
بعضی از بیماران نیز تنها نشانه وجود سرطان دهانه رحم، ترشح  واژینال غیرطبیعی 

است.
هاشمیان نایینی گفت:زنانی که دخانیات مصرف می کنند و افرادی که دچار 
کمبود ویتامین A ،C و اسید فولیک هستند، بیشتر در معرض خطر ابتلا به این 

سرطان هستند.

یک متخصص رادیوتراپی: 

علائمی که نشان از سرطان حنجره می دهند
 متخصص رادیوتراپی و آنکولوژی گفت: احساس وجود توده ای در گلو، برآمدگی 
در ناحیه گردن و سختی و یا احساس درد هنگام بلع غذاسرفه از جمله نشانه های 

سرطان حنجره هستند. 
فرشید فرهان متخصص رادیوتراپی و آنکولوژی در خصوص اصلی ترین علل ابتلا 
به سرطان حنجره اظهار داشت:  مصرف سیگار از اصلی ترین علل سرطان حنجره 

است، به طوری که اغلب مبتلایان سابقه مصرف دخانیات دارند.
وی افزود: سیگار علاوه بر ایجاد سرطان حنجره می تواند مسبب سرطان ریه، 
دهان، لوزالمعده، مثانه و مری نیز باشد. خطر ایجاد این سرطان ها با ترک مصرف 
دخانیات، به طور چشمگیری کاهش می یابد. مصرف الکلی نیز می تواند خطر 
ابتلا به این بیماری را افزایش دهد اما آمار مبتلایان به این بیماری به دلیل 
مصرف سیگار در کشور ما بیشتر از افرادی است که با مصرف الکل به این عارضه 

دچار شده اند.
عضو هیأت علمی دانشگاه علوم پزشکی تهران درخصوص علائم بروز این بیماری 
توضیح داد: گرفتگی طولانی مدت صدا و یا تغییرات صدا بدون علت مشخص از 
نشانه  های اصلی بروز این سرطان است لذا توصیه می شود اگر فردی بیش از دو 

هفته با گرفتگی صدا مواجه بود برای معاینه به پزشک مراجعه کند.
فرهان تصریح کرد: احساس وجود توده ای در گلو، برآمدگی در ناحیه گردن و 
سختی و یا احساس درد هنگام بلع غذاسرفه از دیگر علایم بروز این عارضه هستند.
این متخصص رادیوتراپی در خصوص روش های درمان این بیماری گفت: برای 
درمان این عارضه از روش های پرتو درمانی، شیمی درمانی و جراحی استفاده 
می شود همچنین مراجعه سریع تر فرد مبتلا و تشخیص سریع این بیماری می تواند 

عمر فرد را افزایش دهد.

است که  کارهایی  آن  از  یکی  توالت  تمیز کردن 
هیچ کس دوست ندارد. آیا بهتر نیست که توالت خودش 
بتواند این کار را انجام دهد؟ شرکت "اسپین ایکس" 
اقدام به ساخت یک توالت تمام خودکار کرده است که 
قابلیت شستشوی خودکار و خشک کردن خود را دارد.
سازندگان "اسپین ایکس" ادعا می کنند که دستگاه 

می تواند به طور کامل خود را تمیز کند.
اسپین ایکس برای تامین آب مورد نیاز خود از یک 
شلنگ تعبیه شده در داخل توالت که به شیر آب وصل 

است، استفاده می کند و صندلی و درب توالت را شسته 
و جابجا می کند. شستشو با فشار دادن یک دکمه روی 
بدنه توالت شروع می شود. این کار باعث می شود بازوی 
فرچه ای رباتیک از یک محفظه در داخل درب توالت 
رو به پایین باز شود. این بازو در اطراف کاسه، بالا و 
پایین خط آب، چرخش کرده و همه محفظه داخل را 
تمیز می کند. این توالت همچنین آب مخلوط شده با 
شوینده را از یک محفظه که خارج از توالت قرار دارد، 

برای تمیزکاری داخل استفاده می کند.

علاوه بر این، پاشنده های آب در قسمت پایین درب، 
شوینده را به خوبی روی صندلی می پاشند و پس از 
آن با استفاده از فشار هوا خشک می شوند. تمام فرآیند 
شستشو ۹۰ ثانیه طول می کشد و همه چیز از یک پک 
باتری قابل شارژ جداشدنی انرژی می گیرد که باید برای 
بیش از ۳۰ بار تمیز کردن در هر بار شارژ کافی باشد.  
فرچه این توالت قابل تعویض است که طراحان توصیه 

می کنند که این کار هر شش ماه یک بار انجام شود.
 قیمت این دستگاه ۳۵۰ دلار برنامه ریزی شده است.

توالتی که خود را می شوید و خشک می کند
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دکتر پروانه صفائی مقدم

سعی کنید در روابط خود با همسرتان صادق باشید و از وانمود کردن به آن چیزی که 
نیستید پرهیز کنید. برای ایجاد و دوام یک رابطه خوب و سالم طرفین باید از سلامت 

جسم و روان برخوردار باشند.
 اگر می  خواهید ازدواج خود را بهبود بخشید، باید برای ایجاد یک رابطه عاطفی بیشتر 
تلاش کنید. زوج های خوشبخت معمولا به انتظارات یکدیگر به خوبی پاسخ می  دهند.

آنها معمولا سعی می  کنندبه خواسته ها و انتظارات یکدیگر به خوبی پاسخ مثبت 
بدهند و از بی اعتنایی و یا درگیر شدن با خواسته های یکدیگر پرهیز می  کنند.

این عادت ثمره برجسته ای دارد، به زن و شوهر اجازه می  دهد با یکدیگر مهربان 
باشند و علاقه و حس شوخ طبعی خود را حتی وقتی در اختلاف به سر می  برند 

حفظ کنند.
برخی از زوج ها با داشتن این نوع مهارت زندگی راه های بی شماری برای برآوردن 

خواسته های یکدیگر و حفظ رابطه عاطفی پیدا می  کنند. 
توجه: زوجین باید توجه کنند، برای نوع برخورد همسرتان، معیارهای بالایی تعیین 
نکنید، هر تلاشی که از او می  بینید بپذیرید. به این قانون طبیعت اعتماد کنید: پاسخ 

موافق به خواسته ها، به برآورده کردن بیشتری می  انجامد.
- درخواست همسرتان را، در تحقق بخشیدن به خواسته هایش، به عنوان اتهام 
خطایی که شما در گذشته کرده اید، تعبیر نکنید، بلکه بدانید همسر شما خواهان 

لطف بیشتر شماست.
- برآورده کردن خواسته ها را به رقابت تبدیل نکنید، به جای آن، به راهی بیندیشید 

که عمل مهربانانه به عمل مهربانانه دیگر تبدیل شود.
- اگر از روابط خود به بهبودی عاطفی بهتر نرسیدید، سعی کنید در بهبودی رابطه 

عاطفی بهتر کوشاتر باشید.
چگونه یک رابطه زناشویی مستمر داشته باشیم؟

اگر شما با انجام عملی و یا سخنی سبب رنجش طرف مقابل تان می  شوید فقط کافی 
است عذرخواهی کنید.

سعی کنید در روابط خود با همسرتان صادق باشید و از وانمود کردن به آن چیزی که 
نیستید پرهیز کنید. برای ایجاد و دوام یک رابطه خوب و سالم طرفین باید از سلامت 

جسم و روان برخوردار باشند.
بنابراین باید تغذیه سالم و فعالیت بدنی مناسب و تمرینات ورزشی روزانه داشته 

باشید.
در تعریف و تمجید از طرف مقابل تان سخاوتمند باشید

توجه: تعریف در یک رابطه با دوام همانند چسب عمل می  کند و سبب استحکام 
بیشتر آن می  شود، سعی کنید که تمجید شما صادقانه باشد.
نکته: انتظارات شما از طرف مقابل تان باید واقع بینانه باشد.

توجه داشته باشید که هیچ فردی کامل نیست در سالهای ابتدایی آشنایی و ازدواج 
تصویر رویاگونه ای از همسرتان نسازید و وی را آنگونه که هست بپذیرید.

سعی کنید انتظارات تان از او با واقعیت منطبق باشد و در هر رابطه ای اختلاف نظر 
وجود دارد تصور نکنید که همسرتان از آنچه در درون شما می  گذرد کاملًا آگاه است.

بنابراین ضروری است زمانی که راجع به مطلبی بحث می  کنید مطمئن شوید که 
طرف مقابل منظور شما را به درستی فهمیده باشد.

در کلیه موارد معیشت اعم از تملک و درآمد و غیره از کلمه ما استفاده نمایید نه 
من و نه تو، فراموش نکنید که زندگی مشترک شروع شده و دیگر من و تو معنی و 

مفهومی ندارد.
همسر خود را مقابل بستگانش تحقیر نکنید و از تعریف و تمجید بستگان خود پیش 

وی خودداری کنید.
در مقابل همسر خود هر چند گاهی حق به جانب شماست ولی لجبازی و اصرار 

نکنید و مرد بودن وی را در نظر بگیرید.
از مخالفت و مشاجره با همسر خود بپرهیزید.

اگر کمکی از طرف خانواده خود داشتید آن را دائماُ به رخ همسر خود نکشید.
در معاشرت با بستگان همسر خود بیش از حد معمول گرم نگیرید.

همسر خود را در معاشرت با بستگانش محدود نکنید.
در رفت و آمد با بستگان همسر خود، بیش از خویشاوندان دیگران احترام بگذارید.

زحماتی که برای پذیرایی خویشاوندان همسر خود می  کشید به رخ همسر خود دائماً 
نکشید. درآمد خود را دائماُ برای او بازگو نکنید که این درآمد را دارم و برای منزل این 

خرج را می  کنم.
از مردان دیگر نزد همسر خود تعریف نکنید.

برای برآوردن نیازمندی های خود از نظر مادی و غیر مادی امکانات همسر خود را در 
نظر بگیرید و او را تحت فشار نگذارید.

خود را مقابل همسر خود بیارایید و چهره اخمو و عبوس نداشته باشید.
وقتی به منزل می  آید بعد از استراحت اوقات خوشی را با او سپری کنید.

در مقابل همسر خود از گرفتاری های روزانه و حوادث تلخ زندگی با قیافه عبوس و 
ناراحت صحبت نکنید. 

هدیه و مهر و محبت نسبت به همسر خود را بیشتر کنید و از خریدن هدایای هرچند 
کوچک هرازگاهی امتناع نکنید.

خانم ها هدیه دادن و گرفتن را بسیار دوست دارند. 
توجه داشته باشید که اگر کم و کسری در نوع رفتار و شرایط منزل وجود دارد با 
کمال محبت و خونسردی تذکر دهید، چون واقعاً اخم و خشونت زندگی را به تباهی 

می  کشد. 
به بستگان و همسر خود احترام بگذارید و هرگز جلوی معاشرت همسر خود با 

بستگان و خویشانش را نگیرید. 
هیچوقت همسر خود را پیش دیگران تحقیر و سرزنش نکنید. توهین و بی احترامی 

به همسر از صفا و صمیمیت در زندگی زناشویی می  کاهد. 
یک مورد قابل توجه اینکه با تعریف کردن از خود و ایجاد برتری خود نسبت به 

همسرتان اعتماد به نفس او را پایین نیاورید. 
در انجام امور حتماً با او مشورت کنید و تک رأی نباشید تا او حضورش را در زندگی 
بیشتر لمس کند و به پوچی نرسد که همیشه در نهایت تصمیم گیرنده فقط همسرم 

هست و من هیچ نقشی در زندگی خود ندارم.
وقتی همسر شما از چیزی ناراحت و عصبانی هست او را با مهر و محبت آرام کنید 
و برای او تکیه گاه مناسبی باشید، بگویید که شرایط او را به خوبی درک می  کنید و 
آنچه در توان دارید بکار می  برید و او را حمایت می  کنید به این صورت او احساس غرور 
می  کند از پشتوانه عاطفی محکمی که دارد.  با همسر خود هیچگاه لجاجت و مشاجره 
نکنید و در ضمن برای به گردش و مهمانی رفتن به همراه زن و فرزندان خود وقت 

بگذارید و پیشنهاد همسرتان را در این مورد به علت کار و خستگی رد نکنید.
توجه: امتیازات اقتصادی، فرهنگی، اجتماعی فامیل خود را در صورتی که با همسر 
شما فاصله دارد مطرح نکنید. در مقابل همسر خود در امور مختلف قدرت نمایی نکنید.

زحمت ها و هزینه هایی که برای پذیرایی خویشان همسر خود می  کنید هیچگاه بر 
زبان نیاورید. 

نکته مهم: همسر خود را در خانه محصور و محدود نکنید. به او اعتماد کنید و از 
شک و تردید و دودلی در مورد وی بپرهیزید که بزرگترین عامل اختلاف زوجین و 

عدم آرامش می  باشد.
*روانشناس بالینی

مدیرعامل شرکت شهرك های صنعتی استان قم :

زمینه حضور جدی صنعت خودرو در 
شهرك های صنعتی قم فراهم است

مدیرعامل شرکت شهرك های صنعتی قم، حضور جدی صنعت خودرو در استان را 
سبب توسعه و رونق صنایع کوچك بخصوص قطعه سازی ارزیابی کرد.

امیر طیبی نژاد در نشست تخصصی مدیران استان با نمایندگان کشورهای خارجی 
فعال در حوزه صنعت خودرو با اعلام این مطلب اظهارداشت: در حال حاضر تمام 
زیرساخت ها و زمینه های مورد نیاز حضور  جدی فعالان صنعت خودرو در شهرك های 
صنعتی استان قم فراهم شده است. وی با اشاره به وجود ظرفیت های موجود استان 
تاکید کرد: حضور نیروهای متخصص فنی و دانشگاهی، نیروی کار، قطعه سازان توانمند 
و فعال در شرك های صنعتی، تامین آب- برق- گاز- راه دسترسی، نزدیکی به تهران 
بعنوان پایتخت کشور، نزدیکی به دو منطقه فرودگاهی و از همه مهمتر نگاه مدیریتی 
حاکم بر استان، شرایطی ایده آل را برای راه اندازی واحد صنعتی تولید خودرو متصور 
کرده است. طیبی نژاد تصریح کرد: خوشبختانه با تدوین قوانین مناسب توسط اداره کل 
گمرکات، امکان ایجاد انبارهای مواد اولیه تحت نظارت گمرکات نیز در خود واحدهای 
صنعتی فراهم شده است که می توان از توقف و نگهداری طولانی مدت کالا در بنادر 
کشور جلو گیری کرد که این امر می تواند تسهیل کننده و کاهش دهنده هزینه های 
تمام شده کالا را فراهم سازد. مدیرعامل شرکت شهرك های صنعتی قم در ادامه به 
سیاست های راهبردی سازمان صنایع کوچك وشهرك های صنعتی ایران در بخش رونق 
تولید و اشتغال اشاره کرد و بیان داشت: مجموعه شرکت شهرك های صنعتی قم تمام 
ظرفیت های نیروی انسانی، زیرساختی و مالی خود را در خدمت رسانی به فعالان حوزه 
تولید و اشتغال استان بسیج کرده است و دست یاری سایر بخشهای خدمت رسان 
استان به صنعت را به گرمی می فشارد. سرمایه گذار طرف ژاپنی نیز در این دیدار با 
ابراز رضایت از شریط و زیرساختهای موجود در شهرك های صنعتی قم طی سخنانی 
گفت: بازار ایران از ابعاد مختلف برای کشور ما دارای اهمیت و ویژگی هایی است و در 
شرایط فعلی بدنبال حضور برای تولید کالا در ایران هستیم. وی افزود: با ارزیابی هایی 
که داشتیم مشاهده کردیم کهخ اقتصاد و صنعت ایران بشدت در حال توسعه است 
و ما امیدواریم بتوانیم حضوری جدی و خوبی را در ایران داشته باشیم. وی یکی از 
نیازهای سرمایه گذاری کشور خود در استان را وجود و تامین نیروی انسانی متخصص 
فنی- دانشگاهی و نیروی کارساده دانست و ابراز امیدواری کرد از پتانسیل دانشگاه ها و 
مراکز صنعتی موجود این بخش در استان قم برای ایجاد اشتغال و تامین نیروی مورد 

نیاز خود اقدام کنند.

مدیرکل تأمین اجتماعی استان قم:

ضریب پشتیبانی بیمه تأمین اجتماعی در قم به 
6/7 رسیده است

مدیرکل تأمین اجتماعی استان قم گفت: ضریب پشتیبانی تأمین اجتماعی نسبت به 
سایر صندوق ها در وضعیت بهتری قرار دارد و این رقم در استان قم به ۶.7 رسیده است. 
علی اصغر دادخواه در جلسه شورای هماهنگی مدیران دستگاه های تابعه وزارت تعاون 
کار و رفاه اجتماعی استان با بیان این که برای بررسی  اوضاع صندوق ها شاخصی به 
نام شاخص پشتیبانی تعریف شده است اظهار کرد: ضریب پشتیبانی تعداد بیمه شدگان 
به تعداد مستمری بگیران در هر صندوق است که در فاصله زمانی سال ۱۳۹۲ تا  پایان 
سال ۱۳۹۵ تعداد بیمه شدگان اصلی تأمین اجتماعی قم ۶ درصد رشد داشته، در 
حالی که رشد مستمری بگیران اصلی تأمین اجتماعی در قم در بازه زمانی اعلام 
شده حدود ۳۱ درصد بوده است. وی کاهش ضریب پشتیبانی را برای صندوق های 
بازنشستگی مسئله ساز عنوان کرد و افزود: باید صندوق تأمین اجتماعی مورد حمایت 
قرار گرفته و از تحمیل بار مالی جدید، بدون تأمین منابع خودداری شود. مدیرکل تأمین 
اجتماعی قم تصریح کرد: امروز بخشی از بازنشستگی های تأمین اجتماعی، مربوط 
به بازنشستگی های زودتر از موعد مقرر است که درصد قابل توجهی از آن مربوط به 
بازنشستگی های زودتر از موعد مشاغل سخت و زیان آور است. وی اظهار کرد: دلیل 
مهم پایین بودن ضریب پشتیبانی در تأمین اجتماعی به همین بازنشستگی های زودتر 
از موعد باز می گردد . دادخواه گفت: شاخص فراگیری تأمین اجتماعی در استان قم 
در سال گذشته ۵۳ درصد بوده که این رقم در ۶ ماهه سال ۹۶ به حدود ۵۶.۳ درصد 
رسیده است. در این نشست مشترک مدیران دستگاه های تابعه وزارت تعاون در استان 
مباحث بیمه ای در حوزه کاری خود را با مدیرکل تأمین اجتماعی قم در میان گذاشتند 

و تدابیر لازم در خصوص نحوه رفع مشکلات اتخاذ شد.

مدیر مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی استان قم خبرداد  
اجرای عملیات تکمیلی بلوار امام علی)ع( 

شهرك پردیسان
مدیر مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی استان قم گفت: پروژه بلوار امام 

علی )ع( پردیسان تا کمتر از یک سال آینده به بهره برداری خواهد رسید.
داود طلوعی اظهار داشت: پروژه عملیات تکمیلی بلوار امام علی)ع( از مهر ماه سال 

جاری به منظور تسهیل در عبور و مرور ساکنان پردیسان کلید خورد.
اعتبار  مبلغ  افزود:  قم  استان  راه وشهرسازی  اداره کل  و ساختمان  مدیرمسکن 

تخصیص یافته برای اجرای این پروژه  بالغ بر 7۴ میلیارد ریال برآورد شده است.
وی به شرح جزییات پروژه پرداخت و توضیح داد: این پروژه در بلوار ۶۰ متری )شامل 
دو مسیر کندرو و دو مسیر تندرو( به طول ۲۱۰۰ متر بوده که عملیات های تخریب بتن 
و جداول طرح قدیمی بلوار، جدول گذاری مسیرها، تخریب آسفالت بخشی هایی از مسیر 
قدیمی، تخریب و عقب نشینی دیوار محوطه دانشگاه باقرالعلوم )علیه السلام( و احداث 
مجدد آن،خاکبرداری حدود ۲۵هزار مترمکعب، خاکریزی حدود ۱ هزار مترمکعب، 
دال گذاری بر روی خطوط تاسیساتی و اجرای نهرها و روفوژ و دریچه و پل های فلزی 
مربوط، اجرای زیر اساس و اساس و اجرای آسفالت حدود ۲۵ هزارتن از دیگر اقدامات 
اجرایی در ساخت و احداث این پروژه خواهد بود. مدیر مسکن و ساختمان اداره کل راه 
وشهرسازی استان قم در پایان ضمن اشاره به مشکلات اجرایی از قبیل وجود معارضاتی 
همچون دیوار محوطه دانشگاه باقرالعلوم و خطوط برق و کانالهای تاسیساتی و... اظهار 
امیدواری کرد: با فازبندی پروژه و تفکیک آن این مشکلات به سرعت مرتفع شود و 

مشکل گره ترافیکی این منطقه حل شود. 

مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز خبر داد

خرید یک میلیون اصله درخت و نهال 
مدیرعامل سازمان پارک ها وفضای سبز شهرداری قم از خرید یک میلیون اصله 

درخت و نهال با اعتبار بالغ بر ۱۰۰ میلیارد ریال خبر داد. 
 پیام جوادیان با تاکید بر اینکه در روند بررسی فنی گیاهان سطح شهر به دنبال 
گیاهان کوچک نیستیم اظهار داشت: از همین رو عمدتاً تمامی نهال ها و گیاهانی 

انتخاب می شوند که ظاهر درخت چهار تا ۶ سال دارند.
وی اذعان کرد: با توجه به توسعه شهر به تناسب توقع و انتظار شهروندان، توان 
نگهداری از فضای سبز هم بالا رفته است از همین رو برای سرعت حصول نتیجه باید 
حداقل خسارات و خشک شدگی گیاه را داشته باشیم. مدیرعامل سازمان پارک ها و 
فضای سبز شهرداری قم با بیان اینکه انتخاب نهال های قوی و با سن بالاتر برای فضای 
سبز شهری در دستور کار قرار دارد خاطرنشان کرد: در گونه های گیاهی انتخابی عمدتاً 
توت، کاج، نارون و گونه هایی از این نوع است که در سطح شهر کاشته می شود. وی با 
تاکید بر اینکه عمدتاً گیاهان مقاوم و کم آب با حداقل لطمات از آفات برای نگهداری 
مناسب تر هستند از خرید بیش از ۱۰ میلیارد تومان درخت و نهال از ابتدای سال 
جاری خبر داد و اظهار داشت: این اعتبار بابت خرید بیش از یک میلیون اصله نهال، 
درخت و درختچه بوده و در این بین تهیه گیاهان علفی در اولویت نبوده است. جوادیان 
اضافه کرد: نظارت این سازمان در روند کاشت مستمر است چون این عرصه متعلق به 
شهروندان است تمام تلاش ها و خدمات بدون همکاری مردم به نتیجه مطلوب نمی رسد 

از همین رو حضور شهروندان می تواند مکمل اقدامات صورت گرفته باشد.

رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر استان اعلام کرد

کشف حدود 97 کیلوگرم انواع مواد مخدر در قم
رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر استان از کشف حدود ۹7 کیلوگرم تریاک و حشیش 

و دستگیری یک نفر در این رابطه خبر داد. 
سرهنگ غلامعباس بلفکه  در تشریح این خبر اظهار داشت: با پیگیری اطلاعاتی اداره 
عملیات ویژه پلیس مبارزه با مواد مخدر استان قم بر عوامل اصلی تهیه و توزیع مواد 
مخدر مشخص شد یکی از قاچاقچیان مواد مخدر قصد دارد با یک دستگاه "تریلی 
فاو"مقادیر قابل توجهی مواد مخدر را از یکی از استان های جنوب شرقی به پایتخت 
منتقل و از حوزه استحفاظی این استان عبور کند که موضوع به صورت ویژه در دستور 
کار ماموران قرار گرفت. وی افزود: ماموران پس از هماهنگی با مقام قضائی، با استقرار 
در "محورهای ورودی استان قم به سمت کاشان "اقدام به کنترل خودروهای عبوری 
کردند. رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر استان اعلام داشت: ماموران با انجام یک 
سری اقدامات پلیسی نهایتاً "تریلی یخچال دار" موصوف را شناسایی و بلافاصله اقدام 
به تعقیب نامحسوس خودرو تا ابتدای عوارضی قم-کاشان کردند که نهایتاً موفق شدند 
تریلی موصوف را با بار موز متوقف و راننده را نیز دستگیر کنند. سرهنگ بلفکه ادامه داد: 
ماموران در بازرسی از تریلی مذکور تعداد ۵۱ کیلو و  ۵۰۰گرم تریاک و ۴۵ کیلو و ۳۰۰ 

گرم حشیش، جمعاً به میزان ۹۶ کیلو و ۸۰۰ گرم انواع مواد مخدر را کشف کردند.
رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر استان در پایان گفت: در نهایت پرونده ای در این 

خصوص تشکیل و متهم با صدور قرار قانونی مناسب روانه زندان شد.

اصولی که زنان و مردان 
در همسرداری

 باید رعایت کنند

آیا باید رمز موبایل همسرمان را بدانیم؟
سلامت نیوز: شاید نگاه های تجسس آمیز و جاسوسی کار همیشگی شما در رابطه شده باشد. 
شاید فکر کنید خوب است اگر پسورد گوشی او را داشته باشید و هر چند وقت یکبار سرکی 
به پیام های او بکشیداما این طرز فکرها کاملا اشتباه و ناسالم است و رابطه را به آینده ای سیاه 
می کشاند. به جای چنین دیدگاه های اشتباهی این چند قانون حریم خصوصی را در نظر 

بگیرید تا ازدواج و رابطه سالم و موفقی داشته باشید.
این روزها همه برای حفظ امنیت از پسورد استفاده می کنند. اما اگر گوشی همسرتان پسورد 
دارد یعنی نباید پیام هایش بررسی شود. زوج های سالم نیازی به چک کردن پیام های 
یکدیگر ندارند. آن ها به طور غریزی به هم اعتماد دارند و اگر چیزی به نظرشان مشکوک و 

آزار دهنده بیاید در مورد آن با هم گفتگو می کنند.
فرهنگ موبایل

در یک رابطه سالم استراق سمع در تماس های تلفنی ممنوع است. اگر هنگام صحبت دور 
و برتان است بعد از تمام شدن صحبت هایش همه چیز روشن است اما اگر هنگام مکالمه 
کمی از شما فاصله گرفت به او نچسبید هر چیزی که در این مکالمه گفته شده دیر یا زود 

برای شما بیان می کند.
ردیابی

تعقیب همسرتان با اپلیکیشن های ردیابی بزرگ ترین اشتباه است. زوج های سالم نیازی 
به تعقیب کردن همدیگر ندارند. شاید همسرتان برای از بین بردن نگرانی های شما وضعیت 
موقعیت یابی موبایلش را روشن نگه دارد اما این انتخاب خودش است و اختیار خاموش 

کردن آن را دارد.
عدم استفاده از پسورد

وقتی به یک رابطه پایدار متعهد شده اید باید انقدر به هم اعتماد داشته باشید که پسوردهای 
همدیگر را به اشتراک بگذارید. این درجه از اعتماد نشان می دهد که در کنار هم احساس 
آرامش دارید و هیچ چیزی برای مخفی کردن ندارید نه این که در هر فرصت ممکن به کار 

هم سرک بکشید.
فراموش کردن خیانت هایی که در گذشته دیده اید کمی سخت است. و باعث می شود در 
رابطه کنونی شما تاثیر بگذارد. با مشکوک بودن هر لحظه او را محکوم به جنایتی که مرتکبش 
نشده می کنید. ممکن است فکر کنید که هیچوقت نمی توانید به کسی اعتماد کنید اما اگر 
این اصول حریم خصوصی را رعایت نکنید این شما هستید که اعتماد آن ها را از دست می 
دهید. پس برای لحظه ای هم که شده متوقف شوید و به جای سرک کشیدن به اسرار او 

اعتمادتان را ارزیابی کنید.
به همسرتان بدبین نباشید

متأسفانه هرچقدر حساسیت بیشتری به خرج دهید، بدبینی تان بیشتر می شود و در دام 
وسواس فکری گرفتار می شوید. در چنین شرایطی شروع می کنید به ایجاد محدودیت های 
غیر ضروری برای همسرتان و این ممکن است باعث ناراحتی و دلخوری او شود و نتیجه 
عکس داشته باشد. این یک دور باطل است، حساسیت بیش از اندازه به بدبینی و بدبینی به 
حساسیت زیاد منجر می شود. اگر به بدبینی تان دل بدهید و به آن دامن بزنید، اوضاع بدتر 
می شود. بهتر است دست از بدبینی بکشید و اعتماد را به آرامش خود و همسرتان هدیه دهید. 

4نکته مهم درباره مشکوک شدن به همسر
 ـبه جای چک کردن موبایل و حتی کیف و دیگر وسایل شخصی که ممکن است   ۱
تنش هایی را در رابطه تان ایجاد کند با همسرتان راحت صحبت کنید و به او بگویید که تغییر 

رفتارش آزارتان می دهد و از او بخواهید درباره برخی موارد توضیح دهد.
 ـسعی کنید همسر خوبی باشید، همسر بهتری بشوید، حفظ زیبایی ظاهر و آراستگی در   ۲
پوشش، مهربانی بیشتر، انجام دادن بهتر مسئولیت های زناشویی می تواند به برقراری دوباره 
اعتماد و گرم شدن خانواده کمک شایانی کند، در واقع نشان دهید که در قلب تان محبت 

خانواده و همسر موج می زند.
 ـسفره دل و رازها و شک هایتان را پیش دیگران باز نکنید و هر روز تلفن دست نگیرید.   ۳
مادر همسر، خواهر همسر، دوست و همسایه قطعا نمی توانند در این زمینه بیشتر از خودتان 
به شما کمک کنند. مشکلات زناشویی باید بین خودتان باقی بماند و اگر نیاز به مشورت و 

کمک فکری و روحی دارید، بهترین گزینه یک مشاور و متخصص است نه دوست و فامیل.
 ـاگر از یک مشاور خانواده کمک گرفتید و او در رفتار همسرتان هیچ نوع نشانه ای از خیانت   ۴
پیدا نکرد، باید مساله را به عنوان یک مشکل ذهنی در خودتان بپذیرید و برای درمان از 

روان شناس کمک بگیرید؛ شکاک بودن ویرانگر رابطه زناشویی است.
همسرمان را کنترل کنیم یا نه؟

هیچ کس توقع ندارد و حتی توصیه نمی کند که شما نسبت به زندگی و رفتار و روابط 
همسرتان بی تفاوت باشید و برایتان فرقی نکند که همسرتان با چه کسانی روابط باز دارد. این 
دقیقا خلاف قداست خانواده و تعهد زوجین به هم است. اما قطعا کنترل و چک کردن بیش از 
حد و مرضی همسر نیز، راهکار مناسبی برای نشان دادن توجه نیست. این تعهد و کنترل گری 
باید درونی باشد. شما با محبت، عشق، اعتماد، احترام، صمیمیت، گذشت، اعتماد به نفس، 
داشتن مهارت های زندگی و... کنترل گری را از منبع بیرونی به یک نیروی کنترل درونی 

منتقل می کنید که هم آرامش خودتان و هم آرامش همسرتان را تامین می کند.

پس از بهره برداری از زیرگذر و میدان ورودی فاز ۴ شهر اندیشه و تحویل آن به 
مسئولین شهری، ساکنین فاز۵ شهر اندیشه به زودی شاهد بهره برداری از یک 
مرکز آموزشی دیگر خواهند بود که عملیات عمرانی اجرایی آن با پیشرفت فیزیکی 
۸۰ درصد در مرحله پایانی می باشد.  شرکت عمران اندیشه  همچنان با تمام 
توان با طراحی و احداث فضاهای شهری بی  نظیر و مورد نیاز شهر جدید اندیشه 
همچون مدرسه، مسجد، پیاده روسازی، فضای سبز و… در حال ارائه خدمات عمرانی، 
فرهنگی، آموزشی و غیره به مردم فهیم این شهر جدید میباشد. در ذیل به اختصار 

چند پروژه شهری که توسط شرکت عمران در حال احداث است ذکر میگردد:
احداث مسجد بقیه  اله )عج(

این مسجد در فاز ۳ شهر اندیشه در محله ۳۰ با اعتباری بالغ بر ۳  میلیارد تومان 
در زیربنائی به مساحت ۱۳۵۰ مترمربع با ۶۵ درصد پیشرفت فیزیکی در حال 

احداث است.
احداث مدرسه 12 کلاسه

این مرکز آموزشی در فاز ۵ شهر جدید اندیشه در جوار مساکن مهر این فاز جهت 
ارائه خدمات به ساکنین این واحدها و سایر شهروندان محترم در زیربنائی به مساحت 

۲۳۱۶ مترمربع با اعتباری بالغ بر دو میلیارد و ششصد میلیون تومان با ۸۰ درصد 
پیشرفت فیزیکی در حال اجرا است.

احداث مدرسه 20 کلاسه
این مدرسه در محله 7 فاز ۴ شهر اندیشه در زیربنائی به مساحت ۳۱۴۶ مترمربع 
با اعتباری بالغ بر دو میلیارد و هفتصد میلیون تومان با پیشرفت ۳۵ درصد در حال 

احداث میباشد.
احداث مسجد امام هادی )ع(

این مسجد در فاز ۵ شهر اندیشه که عملیات اجرائی آن در شهریور ماه گذشته آغاز 
گردید در زیربنائی به مساحت ۱۵۰۸ مترمربع با اعتباری در حدود ۴ میلیارد تومان 

با پیشرفت فیزیکی 7 درصد در حال احداث است.
انجام عملیات پیاده روسازی و آسفالت کاری

عملیات آماده سازی، پیاده روسازی، جدولکاری، آسفالت و… بخش هائی از معابر 
محله های ۱ و ۲ فاز ۴ شهر جدید اندیشه جهت انجام ۱۸ هزار مترمربع پیاده رو و 
۳۰ هزار مترمربع آسفالت در این محله  ها با اعتباری بالغ بر ۳ میلیارد تومان با ۱۵ 

درصد پیشرفت فیزیکی در حال انجام است.

مدیر امور آبفای شهرستان شهریارگفت :چاه 
آب شرب دینار آباد شهریار در کوتاه ترین زمان 
احیاء و پس از بازسازی وارد مدار بهره برداری 
اظهار  این خبر  اعلام  با  ناصر محرمی  شد. 
داشت: افزایش جمعیت، رشد شهرنشینی، 
کاهش بارش ها و افزایش برداشت بی رویه از 
منابع آب زیرزمینی، منجر به افت سطح آب و 
فرونشست در سفره های زیر زمین شده است، 
که این عوامل موجب بروز حوادثی همچون 
انحراف، بریدگی و در نهایت منجر به خروج 
کامل چاه از مدار بهره برداری و پیامدهایی 
همچون افت فشار و مشکلات کم آبی در 
منطقه، برای شهروندان ایجاد می کند.    وی افزود: در اوایل مهرماه سال جاری چاه دینارآباد با 
مشکلات فنی مواجه و به همین دلیل از مدار بهره برداری خارج شد،  در بررسی ها مشخص شد که 
این چاه از سه نقطه در فواصل مختلف، دچار انحراف و بریدگی لوله جدار شده  است، که با تدابیر 
اتخاذ شده، عوامل اجرایی عملیات بازسازی و احیاء را آغاز و مدت زمانی کوتاه با اجرای عملیات 
لوله گذاری و اتصال از مناطق مختلف بدون قطع آب، چاه مورد نظر مجدداً وارد مدار بهره برداری 
شد.محرمی گفت: با بازسازی لوله جدار، نسبت به نصب پمپ شناور و لایروبی چاه تا عمق ۱7۰ 
متر اقدام و با مجموعه عملیات های انجام شده، در حال حاضر میزان آبدهی این چاه به ۱7 لیتر در 
ثانیه کاهش یافته است .مدیر امور آب وفاضلاب شهریار در پایان خاطر نشان کرد: با توجه به کاهش 
بارندگی ها و میزان آبدهی چاهها در دشت شهرستان شهریار، همکاری ومساعدت شهروندان محترم 

در مصرف صحیح و پرهیز از مصارف غیر ضروری آب ضرورت دارد .

توسط شرکت عمران اندیشه صورت می گیرد:

      ارائه خدمات  به شهروندان اندیشه با طراحی و احداث فضا های شهری بی نظیر

خبرنگار:خانم افشار

مدیر امور آبفای شهرستان شهریار:

چاه آب شرب دینارآباد بازسازی شد
سرپرست شهرداری شهریار گفت :پیاده روها شبکه اصلی جابجایی درون شهری 
مردم هستند که آرامش وسهولت تردد شهروندان را به دنبال دارد و توسعه ومناسب 

سازی  پیاده روها از سیاست های زیربنایی مدیریت شهری است.
مهندس احسان درخشان نسب اظهارداشت :عملیات پخش 7۰ هزار تن آسفالت 
با اعتبار ۱۰میلیارد تومان جهت لکه گیری وآسفالت معابرسطح شهریار،مناطق و 

نواحی به صورت دستی و مکانیزه درسالجاری در حال اجرا میباشد.
 مهندس درخشان نسب افزود : پروژه آسفالت معابر و لکه گیری نوارحفاری معابر 
سطح شهر با سرعت ودقت وبا نظارت وپیگیری معاونت فنی و عمرانی در مرحله 
اجراو عملیاتی است وی افزود:  با توجه به مشارکت شهرداری در راه اندازی کارخانه 
آسفالت در سالجاری ،ارتقاء کیفیت آسفالت ، افزایش صرفه وصلاح شهرداری و 
پخش حجم بیشتر آسفالت در معابراز نتایج این سرمایه گذاری است که امید 
است افزایش کمی و کیفی پروژه های عمرانی را شاهد باشیم.وی ادامه داد: طبق 
هماهنگی  وبرنامه ریزی ها، حفاری دستگاههای آب و برق به اتمام رسیده و ترمیم 
این نوارها  نیزادامه خواهد داشت.سرپرست شهرداری شهریار تصریح کرد :سنگ 
فرش ۴۳ هزار مترمربع از پیاده روهای سطح شهریار ،نواحی ومناطق بااعتبار ۳ 
میلیارد تومان از دیگر پروژه های زیربنایی و اساسی مدیریت شهری است که در 
حال حاضر با قدرت در حال پیاده سازی است.وی احداث ،گسترش وبهسازی  
مسیر پیاده روها را یکی از مطالبات شهروندان وراهبرد برنامه ریزان شهری دانست 
و گفت :پیاده روها شبکه اصلی جابجایی درون شهری مردم هستند که آرامش 
وسهولت تردد شهروندان را به دنبال دارد و توسعه ومناسب سازی  پیاده روها از 
سیاست های زیربنایی مدیریت شهری است.وی ابراز امیدواری کرد که با همکاری 

و مشارکت همیشگی شهروندان وهمکاری صاحب نظران شهری در راستای برنامه 
ششم توسعه و سیاست های کلان استانی به سمت شهری آباد و توسعه یافته 

حرکت کنیم.

سرپرست شهرداری شهریار:

مناسب سازی  پیاده روها از سیاست های زیربنایی مدیریت شهری است

مراسم یوم الله سیزده آبان با راهپیمایی دانش آموزان 
مدارس وباحضور مسئولین شهرستان شهریار در 
مقابل امامزاده اسماعیل )ع( شهریار برگزارشد . به 
گزارش روابط عمومی اداره فرهنگ وارشاداسلامی 
شهریار ، همزمان با راهپیمایی سیزده آبان روزملی 
مبارزه بااستکبارجهانی وروز دانش آموز نمایشگاه 
عکس شهداء در مزار شهدای گمنام شهریار برپاگردید 
. بنا برهمین گزارش،  دراین نمایشگاه تعدادی از چهره 
های شهدای شاخص انقلاب اسلامی ، جنگ نحمیلی 
و شهدای مدافع حرم که توسط هنرمند نقاش اکبر 
حسین خانی به تصویر کشیده شده است به نمایش 
در امد . شایان ذکراست  علی پناه سرپرست اداره 
همراه باکارکنان ضمن حضور درمراسم راهپیمائی از 

این نمایشگاه بازدید بعمل آوردند.

همزمان با یوم الله ۱۳ آبان  صورت گرفت

برپایی نمایشگاه عکس شهدا در شهرستان شهریار
توسط شرکت عمران اندیشه صورت می گیرد:
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